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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

58.17 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ενίσχυση και η ριζική ανα
μόρφωση ίου ΕΚΑΒ δεν μπο
ρεί σε καμία περίπτωση να γίνει 
με έκδοση ΠΝΠ για την στελέ- 
χωση των ασθενοφόρων από 
την Πυροσβεστική και τις Ένο
πλες Δυνάμεις. Η ίδια πρόχειρη 
"συνταγή" κάλυψης των ανα
γκών επιχειρήθηκε και το 2016 
με Πυροσβεστική και οδηγούς 
ΟΤΑ χωρίς φυσικά να υπάρχει 
αποτέλεσμα..

Μ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΠΟΕΔΗΝ
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1  Τρέχει, αλλά δεν φτάνει το ΕΚΑΒ
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

783.02 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τρέχει, αλλά δεν φτάνει το ΕΚΑΒ
Τρία νέα περιστατικά σε Εύβοια και Λέσβο μέσα σε 24 ώρες επιβεβαιώνουν 

τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζει το Εθνικό Κέντρο Άμεσης Βοήθειας.
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1  Τρέχει, αλλά δεν φτάνει το ΕΚΑΒ
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023
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Κάτοικοι 
διαμαρτύρονται 
για την έλλειψη 
ασθενοφόρων.
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φύγουν. Άμεσα πήρα το ιδιωτικό μου 
αυτοκίνητο και αυτή την ώρα μετα
φέρω τον ασθενή στο Κέντρο Υγεί
ας Μαντουδίου προκειμένου να του 
δοθούν οι πρώτες βοήθειες» ανέφε
ρε. «Η κατάσταση είναι τραγική και 
πρέπει άμεσα να αλλάξει πριν θρη
νήσουμε και άλλες ανθρώπινες ζωές» 
είπε ο Γιώργος Ψαθάς, αγανακτισμέ- 
νος για το συγκεκριμένο περιστατικό.

Στην καρότσα
Όπως μετέδωσε το evima.gr, ένας 
7άχρονος πέθανε το απόγευμα της Τε
τάρτης στο Μαντούδι Εύβοιας, καθώς 
το ασθενοφόρο καθυστέρησε χαρα
κτηριστικά και αναγκάστηκαν να τον 
μεταφέρουν με δικό τους όχημα. Συ
γκεκριμένα, η οικογένεια του 76χρο- 
νου ανέφερε πως κάλεσε ασθενοφόρο, 
όμως στη δεύτερη κλήση που έγινε, 
από το ΕΚΑΒ τούς ενημέρωσαν ότι 
δεν υπήρχε διαθέσιμος οδηγός. Μά
λιστα, τους γνωστοποιήθηκε πως δεν 
μπορούσαν να πάνε τον ασθενή στο 
Κέντρο Υγείας της περιοχής, καθώς 
θα έπρεπε να περιμένουν το ασθε
νοφόρο από τη Χαλκίδα, το οποίο 
θα έκανε μία ώρα. Έτσι οι συγγενείς 
μετέφεραν τον 76χρονο με δικό τους 
όχημα στο Κέντρο Υγείας με αγροτι
κό, αλλά δυστυχώς δεν τα κατάφεραν, 
καθώς στο δρόμο κατέληξε.

Ο βετεράνος 
ποδοσφαι
ριστής του 
Πανιωνίου 
Ζαφείρης 
Κάκαρης.

Τρία νέα περιστατικά μέσα σε 24 copes 
επιβεβαιώνουν τα σοβαρά προβλήματα

αναζωογόνηση (ΚΑΡΓΙΑ) σε περι
στατικά πνιγμού, τουλάχιστον, για 
μισή ώρα». Ο κ. Ρούσσης αναφέρ
θηκε γενικότερα στις ελλείψεις που 
υπάρχουν στο Κέντρο Υγείας Άντισ- 
σας και σημειώνει ότι οι εφημερίες 
που κάνουν οι γιατροί είναι ρώσικη 
ρουλέτα.
«Ποτέ δεν ξέρεις τι θα συμβεί στη 
βάρδιά σου. Αν θα έχεις ένα ή δύο 
σοβαρά περιστατικά, αν θα έχεις τρο
χαίο ατύχημα με σοβαρό τραυμα

τισμό. Δυστυχώς, έτσι όπως έχει η 
κατάσταση, μένουν εννέα-δέκα κε
νές βάρδιες οδηγών ασθενοφόρων 
ακάλυπτες το μήνα και σε περίπτωση 
ανάγκης, το ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ 
έρχεται σε δύο ώρες από Μυτιλήνη 
και σε μιάμιση ώρα, αν βρίσκεται 
Καλλονή. Ειδικά τους καλοκαιρινούς 
μήνες που οι ανάγκες είναι πολύ αυ
ξημένες, χρειαζόμαστε όχι μία, αλλά 
δύο βάρδιες σε οδηγούς ασθενοφό
ρων, διότι η κίνηση είναι αυξημένη

και συμβαίνουν πολλά έκτακτα πε
ριστατικά» πρόσθεσε.

Στο IX του δημάρχου
Το μεσημέρι της Πέμπτης, στην Εύ
βοια, το ΕΚΑΒ δεν μπορούσε να πάει 
σε χωριό προκειμένου να παραλάβει 
έναν άνδρα με εγκεφαλικό, με αποτέ
λεσμα να τον μεταφέρει στο νοσοκο
μείο ο δήμαρχος με το δικό του όχη
μα. Συγκεκριμένα, σύμφωνα με όσα 
δήλωσε ο δήμαρχος Διρφύων Μεσ- 
σαπίων Γιώργος Ψαθάς στο evima. 
gr: «Μεταφέρω ο ίδιος αυτή την ώρα 
πρώην παίκτη του Πανιωνίου με εγκε
φαλικό επεισόδιο στο Κέντρο Υγείας 
Ψαχνών, μαζί με γιατρό της περιο
χής». Να σημειώσουμε ότι πρόκειται 
για το βετεράνο ποδοσφαιριστή του 
Πανιωνίου Ζαφείρη Κάκαρη.
Όπως χαρακτηριστικά είπε ο δήμαρ
χος, είναι εγκληματικό να υπάρχουν 
μόνο δύο ασθενοφόρα στο Γενικό 
Νοσοκομείο Χαλκίδας, ενώ βρισκό
μαστε στην καρδιά του καλοκαιριού 
κι έχουμε αρκετούς επισκέπτες - λου
σμένους στις παραλίες. «Το ΕΚΑΒ 
δήλωσε αδυναμία να έρθει στο Λι- 
μνιώνα και είπε ότι υπάρχουν μόνο 
δύο ασθενοφόρα στο Γενικό Νοσο
κομείο Χαλκίδας και δεν μπορούν να

Α
 εν έχουν τέλος τα τραγικά 
περιστατικά που επιβεβαι
ώνουν τις αδυναμίες του 
ΕΚΑΒ. Τρεις νέες περιπτώ
σεις μέσα σε ένα 24ωρο, σε 

Εύβοια και Λέσβο, έρχονται να επιβε
βαιώσουν τα σοβαρότατα προβλήμα

τα έλλειψης προσωπικού στο ΕΚΑΒ, 
αλλά και οχημάτων. Στη μία περίπτω
ση στην Εύβοια, οι συγγενείς ανα
γκάστηκαν να βάλουν τον ασθενή σε 
καρότσα αγροτικού αυτοκινήτου για 
να τον μεταφέρουν στο νοσοκομείο. 
Ο ασθενής όμως δεν άντεξε και εξέ
πνευσε κατά τη μεταφορά του. Την 
ίδια στιγμή, μια γυναίκα στη Λέσβο 
ξεψύχησε στην παραλία περιμένο- 
ντας το ασθενοφόρο, ενώ στην Εύ
βοια και πάλι, δήμαρχος αναγκάστηκε 
να μεταφέρει ασθενή με εγκεφαλι
κό στο νοσοκομείο, λόγω έλλειψης 
ασθενοφόρου.

ιίΗταν νεκρή»
Ξεψύχησε σε παραλία της Λέσβου 
μια γυναίκα, ενώ, σύμφωνα με κα
ταγγελίες, το ασθενοφόρο άργησε 
να φτάσει στο σημείο. Όταν έφτα
σε το ΕΚΑΒ, ήταν πλέον αργά για 
την 78χρονη γυναίκα. Για το συμβάν 
μίλησε στην ιστοσελίδα stonisi.gr 
ο γιατρός και πρώην αντιδήμαρχος 
Μιχάλης Ρούσσης, ο οποίος, μεταξύ 
άλλων, είπε: «Το ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ την έφερε στο Κέντρο Υγείας 
μετά από πολύ ώρα και ήταν νεκρή. 
Δεν είμαι σε θέση να γνωρίζω αν θα 
είχε σωθεί σε περίπτωση που πήγαι
νε στην παραλία το δικό μας ασθενο
φόρο νωρίτερα, αν, δηλαδή, είχαμε 
οδηγό βάρδιας. Σε κάθε περίπτωση 
θα ακολουθούσαμε το πρωτόκολλο 
που προβλέπει καρδιοαναπνευστική

Τρέχει, αλλά δεν
Φτάνει το ΕΚΑΒ
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1  «Να ανακοινώσει προσλήψεις σήμερα ο κ.
Μητσοτάκης» για το ΕΚΑΒ

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

254.54 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΙΟΝΥΣΗΣ ΚΑΛΑΜΑΤΙΑΝΟΣ

«Να ανακοινώσει προσλήψεις σήμερα ο κ. Μητσοτάκης» για το ΕΚΑΒ
Κλιμάκιο του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία με επι

κεφαλής τον γραμματέα της Κοινοβουλευτικής Ομάδας, 
Διονύση Καλαματιανό, επισκέφτηκε σήμερα το ΕΚΑΒ και 
είχε συνάντηση με τη διοίκησή του, μετά τα τραγικά περι
στατικά των τελευταίων ημερών.

Μετά την συνάντηση, ο κ. Καλαματιανός έκανε την ακό
λουθη δήλωση στους εκπροσώπους του Τύπου: «Μέσα σε 
ένα εικοσιτετράωρο είχαμε την οδυνηρή απώλεια τριών, 
ακόμα, συνανθρώπων μας και ήρθαν να προστεθούν στον 
κατάλογο των θυμάτων που περίμεναν ένα ασθενοφόρο 
το οποίο δεν φάνηκε ποτέ.

Οι ελλείψεις, κυρίως, σε προσωπικό αλλά και σε οχή
ματα στο ΕΚΑΒ είναι τεράστιες. Αυτή η τραγωδία πρέπει 
να τελειώσει.

Ο κ. Μητσοτάκης και η κυβέρνηση της ΝΔ, που έχουν το 
τιμόνι της χώρας ήδη για τέσσερα χρόνια, χωρίς δημοσιο
νομικούς περιορισμούς και δαπανώντας δισεκατομμύρια,

οφείλουν να αναλάβουν τις ευθύνες τους.
Αναμένουμε από τον κ. Μητσοτάκη το απόγευμα, στις 

προγραμματικές δηλώσεις, να ανακοινώσει την πρόσληψη 
προσωπικού που είναι απαραίτητο για την πληρότητα της 
λειτουργίας του ΕΚΑΒ.

Οι πολίτες απαιτούν αξιοπρεπείς υπηρεσίες Υγείας, 
απαιτούν το δικαίωμα στη ζωή».

«50 τομείς λειτουργούν με ένα ασθενοφόρο»
Απαντώντας στη συνέχεια σε ερωτήσεις δημοσιογρά

φων, ο κ. Καλαματιανός σημείωσε ότι από την συνάντηση 
προέκυψε πως «οι 50 τουλάχιστον τομείς λειτουργούν με 
1 ασθενοφόρο, γεγονός που δείχνει τη μεγάλη έλλειψη 
κυρίως σε προσωπικό αλλά και σε οχήματα» και πρόσθεσε 
ότι τα μεγαλύτερα κενά υπάρχουν «κυρίως στη νησιωτική 
περιοχή και τις δυσπρόσιτες περιοχές».

Αναφορικά με την πρόσφατη Πράξη Νομοθετικού Πε

ριεχομένου της κυβέρνησης της ΝΔ, ο κ. Καλαματιανός 
υπογράμμισε πως «οι λύσεις που προβάλει η κυβέρνηση, 
δηλαδή την εμπλοκή πυροσβεστών, στρατού και δημοτικών 
υπαλλήλων στη διαδικασία των πληρωμάτων, της πλήρω
σης των ασθενοφόρων, είναι μια λύση προσωρινή, είναι μια 
λύση ανάγκης που σε καμία περίπτωση δεν ανταποκρίνεται 
σε αυτό που έχει ανάγκη η πληρότητα της λειτουργίας του 
ΕΚΑΒ και η δημόσια Υγεία».

Τέλος, αναφερόμενος στις προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ - 
Προοδευτική Συμμαχία, ο κ. Καλαματιανός επισήμανε την 
ανάγκη για μόνιμες προσλήψεις στο ΕΚΑΒ αλλά και συνο
λικά στη δημόσια Υγεία.

«Έχουμε μιλήσει για 15.000 προσλήψεις, όχι αναπληρώ
σεις, 15.000 νέες προσλήψεις στη δημόσια Υγεία. Αύξηση 
των κονδυλίων για τη δημόσια Υγεία και βεβαίως αύξηση 
των αποδοχών γιατρών, νοσηλευτών και υγειονομικού προ
σωπικού», τόνισε.
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1  Πρώτη “έξοδος” στο ΠΑΓΝΗ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

127.56 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΙΧΑΑΗΣ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗΣ

Πρώτη“έξοδος”στο ΠΑΓΝΗ
Πρώτη "έξοδος" του υπουργού Υγείας στο ΠΑΓΝΗ στις 15 Ιουλί

ου! Δεν το λες και έφοδο!
ΑνκαιείναιΣάββατο,οΜιχάληςΧρυσοχόίδηςέρχεταιστο ΠΑΓΝΗ 

για τα προβλήματα του νοσοκομείου, που φέτος ειδικά μονοπώ
λησε το δημοσιογραφικό ενδιαφέρον. Για να δούμε τι θα βγάλει...
Οι συνδικαλιστές είναι, πάντως, έτοιμοι να τα πουν "έξω από τα 

δόντια".
Για τα κλειστά καλοριφέρ, τους αναισθησιολόγους, τους εξα

ντλημένους γιατρούς, νοσηλευτές καιάλλους υπαλλήλους, που πέ
φτουν ο ένας μετά τον άλλο κάτω., με υπέρταση και στα όρια του ε
γκεφαλικού.
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1  Και περίμεναν (μάταια) για ασθενοφόρο
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

910.43 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Και περίμεναν (μάταια)
Δύο άνθρωποι Ξεψύχησαν σε καρόισα αγροτικού, ενώ παλαίμαχοε τερματοφύλακαε, που έπαθε εγι

Ρεπορτάζ
Εύα Παπαδάτου

♦ Το χθεσινό πρωτοσέλιδο της «ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗΣ» και δεξι 
φύλακας του Πανιωνίου, Ζαφείρης Κάκαρης

ρτιοκοσμικέδ κατχκτιάσειβ με ανθρώπουδ που ψυ
χορραγούν σε καρότσεδ αγροτικών, παραλίεδ και 
δρόμουδ ή μεταφέρονται στα νοσοκομεία με αυ
τοκίνητα ιδιωτών, επειδή δεν υπάρχουν διαθέσιμα 
ασθενοφόρα, βιώνει η Ελλάδα του 2023.

Σοκαρισμένη η Λέσβοδ μετράει μία νεκρή που Ξεψύ
χησε αβοήθητη περιμένονταδ μάταια το ασθενοφόρο να 
την παραλάβει, ενώ στην Εύβοια δύο περισταηκά, με έναν 
ηλικιωμένο που πέθανε πάνω σε καρότσα αγροτικού κατά 
τη μεταφορά του στο Κέντρο Υγείαδ κι έναν άλλο που με
ταφέρθηκε στο νοσοκομείο με το όχημα ιδιώτη και δίνει 
μάχη για τη ζωή του, έχουν προκαλέσ'ει στουδ ντόπιουδ 
αγανάκτηση, οργή αλλά και πανικό.

Πάντωδ, από την ερχόμενη εβδομάδα, 
στο πλαίσιο τηδ άμεσηδ λύσηδ 
που προωθεί η κυβέρνηση για 
την επάνδρωση των ασθενοφό
ρων, αναμένεται να αρχίσουν 
να αναλαμβάνουν τα νέα τουδ 
καθήκοντα μόνιμα στελέχη τηδ 
Πυροσβεστικήδ και του Στρατού.

Τραγικέδ κατασιάσεΐδ διαδρα
ματίστηκαν χθεδ στην Εύβοια, με 
δήμαρχο να μεταφέρει με το αυ
τοκίνητό του στο Κέντρο Υγείαδ 
έναν 75χρονο που υπέστη εγκε
φαλικό, επειδή το ασθενοφόρο 
αδυγατούσε να εΕυπηρετήσει. Μι- 
λώνταδ στην «Α» ο δήμαρχοδ Δι- 
ρφύων-Μεσσαπίων, Γιώργοδ Ψα- 
θάδ, αποκάλυψε ότι ο ηλικιωμένοδ 
που μετέφερε με το αυτοκίνητό του 
είναι ο παλαίμαχοδ τερματοφύλακαδ 
του Πανιωνίου Ζαφείρηδ Κάκαρηδ:
«Ο άνθρωποδ έπαθε εγκεφαλικό και 
επιληψία και πήρα το ρίσκο να τον

ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ^?
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... ,..>■·-"■· .nnniMlMagS
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1  Και περίμεναν (μάταια) για ασθενοφόρο
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

raid) για ασθενοφόρο
mAaKas, που έπαθε εγκεφαλικό, μειαφέρθηκε στο νοσοκομείο με το όχημα του δημάρχου

μεταφέρω εγώ στο Κέντρο Υγεία8 Ψαχνών μαζί με έναν 
γιατρό, σε μία προσπάθεια να σωθεί. To ΕΚΑΒ δεν μπό
ρεσε να στείλει ασθενοφόρο στον Λιμνιώνα, καθώς είπε 
πως υπάρχουν μόνο δύο στο Νοσοκομείο Χαλκίδας και 
δεν μπορούν να φύγουν. Είναι αδιανόπτο να εξυπηρε

τούν μόνο δύο ασθενοφόρα και ειδικά το καλο
καίρι, που υπάρχουν πολλοί επισκέπτες και οι 

παραλίες είναι γεμάτες», είπε ο κ. Ψαθάς 
και πρόσθεσε ότι αγανακτισμένοι κάτοι
κοι του Μαντουδίου πήγαν στην Περι
φέρεια για να διαμαρτυρηθούν και να 
ζητήσουν λύση.

Προχθές το απόγευμα, πάλι στην Εύ
βοια, ένας 76χρονος από το Μετόχι άφη
σε την τελευταία του πνοή στην καρότσα 

ενός αγροτικού (!) που τον μετέφερε στο 
Κέντρο Υγείας Μαντουδίου, επειδή δεν 

υπήρχε διαθέσιμος οδηγός για το ασθενοφό
ρο του ΕΚΑΒ που πρόσφατα δώρισε η Αρχιε

πισκοπή Αμερικής. Το ΕΚΑΒ διέθεσε ασθενοφόρο 
από τη Χαλκίδα, ωστόσο οι κάτοικοι του χωριού αποφά
σισαν να πάρουν οι ίδιοι την κατάσταση στα χέρια τους 
κι έτσι έβαλαν τον άτυχο άντρα στην καρότσα για να τον 
πάνε στο Κέντρο Υγείας. Δυστυχώς, όμως, ο ασθενής 
δεν άντεΞε και Ξεψύχησε στη διαδρομή.

Σημειώνεται ότι είναι το δεύτερο ανάλογο περιστατι
κό που σημειώνεται στην περιοχή, καθώς τον Απρίλιο 
ένας 64χρονος μεταφέρθηκε με καρότσα αγροτικού και 
πέθανε πριν του δοθεί ιατρική βοήθεια.

Στη Λέσβο, τέλος, το τελευταίο της μπάνιο έμελλε να 
κάνει μία 78χρονη όταν αισθάνθηκε άσχημα κι έχασε τις 
αισθήσεις της. Οι δικοί της ειδοποίησαν ασθενοφόρο 
για να την παραλάβει από την παραλία του Γαβαθά, αλλά 
αυτό βρισκόταν για άλλο περιστατικό στην Καλλονή, με 
αποτέλεσμα να αργήσει να φτάσει στο σημείο. Δυστυχώς, 
όταν την παρέλαβε ήταν ήδη αργά για την άτυχη ηλικιω
μένη καθώς οι γιατροί στο Κέντρο Υγείας Άνησσας δι
απίστωσαν τον θάνατό της.

evapapadatou@gmail.com
της «ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗΣ» και δεξιά στην ένθετη φωτό ο παλαίμαχος τερματο- 
φείρης Κάκαρης
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1  «Καμπανάκι» για τις ελλείψεις φαρμάκων
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

587.95 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εξαφανι
σμένα παρα
μένουν από 
την αγορά 
φαρμάκου 
σκευάσματα 
για τον σακ
χαρώδη δια
βήτη, αντι- 
καρκινικά, 
αναπνευστι
κά, γαστρε- 
ντερολογι- 
κά, για την 
καρδιά, κ.ά.

φάρμακων
■ Τα τέσσερα μέτρα που προτείνει ο ΕΟΦ

doulgeraki@ctBtetvgr

Ρεπορτάζ
Αγγέλα Δουλγεράκη

Εξαφανισμένα παραμένουν από 
την αγορά φαρμάκου σκευάσματα 
για τον σακχαρώδη διαβήτη, αντι- 
καρκινικά, αναπνευστικά, γαστρε- 
ντερολογικά, για την καρδιά, κ.ά.

Ο
ι ελλείψεις φαρμάκων 
προκαλούν τεράστια προ
βλήματα στη Δημόσια Υ
γεία, δεν είναι απλά μια τα
λαιπωρία κι αυτό πρέπει να το καταλά
βουν όλοι», διαμηνύει ο πρόεδρος του 

Φαρμακευτικού Συλλόγου Ηρακλείου 
ΑριστοτέληςΣκουντάκης.

Ο κ. Σκουντάκης μιλά για μελέτες που 
υπάρχουν κι αποτυπώνουν το μέγεθος 
του προβλήματος στην υγεία των Ελλή
νων, τα στοιχεία των οποίων σύντομα 
θα δουν το φως της δημοσιότητας. Ση
μειώνει, επίσης, ότι δεκάδες ασθενείς ε- 
ξαιτίαςτωνπαραπάνωσυνθηκώνέχουν 
υποχρεωθεί σε αλλαγή της φαρμακευ
τικής τους αγωγής, με τη συμβουλή πά
ντα των γιατρών τους.

Τα τέσσερα μέτρα
Από την άλλη, έστω και καθυστερη

μένα, όπως σημειώνει ο Αριστοτέλης 
Σκουντάκης, υπουργείο Υγείας κι Εθνι
κός Οργανισμός Φαρμάκων άκουσαν 
τις προτάσεις των Φαρμακευτικών Συλ
λόγων και με τέσσερα μέτρα επιχειρούν 
νααντιμετωπίσουντην κατάσταση.

Ο ΕΟΦ μάλιστα εξηγεί ότι ως έλλειψη 
θεωρείται η αδυναμία κάλυψης των α
ναγκών σε επίπεδο δραστικής ουσί
ας και όχι σκευάσματος, καθώς η ουσί
α μπορεί να παρέχεται μέσω εναλλακτι
κών γενόσημων σκευασμάτων, ενθαρ- 
ρύνοντας την κάλυψη των αναγκών με 
αυτόντοντρόπο.
Πρώτο μέτρο κατά τον πρόεδρο του 

Φαρμακευτικού Συλλόγου Ηρακλείου 
είναι ο έλεγχος των εξαγωγών, προσω
ρινά κι επιλεγμένα, με στόχο τη διασφά
λιση των ελλειπτικών σκευασμάτων για 
την κάλυψη των αναγκώντων ασθενών, 
με αποτέλεσμα να είναι δυσεύρετα για 
τον'Ελληνα ασθενή.
Δεύτερο μέτρο η απόφαση του ΕΟΦ οι 

φαρμακευτικές εταιρείες να αυξήσουν 
σημαντικά το επόμενο χρονικό διάστη
μα τις ποσότητες εισαγωγής των φαρ-

Οι ελλείψεις φαρμάκων 
προκαλούν τεράστια 
προβλήματα στηΔημόαια 
Μγεία, δεν είναι απλά μία 
ταλαιπωρία κι αυτό πρέπει να 
το καταλάβουν όλοι

ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ
ΣΚ04ΝΤΑΚΗΣ,
ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΥ 
ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

μάκων που κυκλοφορούν στην ελληνι
κή αγορά, κάτι που αποτελεί κι υποχρέ
ωσή τους.
Τρίτο μέτρο, οι φαρμακαποθήκες υπο

χρεώνονται να δηλώνουν τις πωλήσεις 
και τα αποθέματά τους για τα ελλειπτι
κά φάρμακα σε πραγματικό χρόνο, ώ
στε να είναι άμεσα διαθέσιμη η εκτίμη
ση του φαινομένου και η ανεύρεση λύ
σεων. Για τον λόγο αυτό αναπτύχθηκε ει
δική πλατφόρμα.
«Οποιαδήποτε έλλειψη ή δυσκολία α

νεύρεσης φαρμάκου πρέπει να δηλώ
νεται απότους φαρμακοποιούς καιτους 
γιατρούς στην πλατφόρμα του ΕΟΦ, ώ
στε να λαμβάνεται μέριμνα άμεσα», ση
μείωσε ο κ. Σκουντάκης.
Τέλος, με απόφαση του υπουργείου Υ

γείας, η χορήνηση φαρμάκων που βρί
σκονται σε έλλειψη ή περιορισμένη δι
άθεση θα γίνεται από τα φαρμακεί
α στους ασθενείς μόνο εφόσον αυτά έ
χουν συνταγογραφηθεί ηλεκτρονικά, 
βάσει των ενδείξεων και από τις ιατρι
κές ειδικότητες που προβλέπονται.
Οποιαδήποτε έλλειψη ή δυσκολία α

νεύρεσης φαρμάκου πρέπει να δηλώ
νεται από τους φαρμακοποιούς και τους 
γιατρούς στην πλατφόρμα του ΕΟΦ, ώ
στε να λαμβάνεται μέριμνα άμεσα.



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η τραγωδία πρέπει να τελειώσει  Ο Μητσοτάκηε να
ανακοινώσει προσλήψεκ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

263.26 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΛΑΜΑΤΙΑΝΟΙ ΑΠΟ ΕΚΑΒ

Η τραγωδία πρέπει να τελειώσει ■ Ο Μητσοτάκηε να ανακοινώσει προσλήψεκ
ΜΕΣΑ σε ένα 24ώρο είχαμε την οδυνηρή απώ
λεια τριών ακόμα συνανθρώπων μας που ήρθαν 
να προστεθούν στον κατάλογο των θυμάτων που 
περίμεναν ένα ασθενοφόρο το οποίο δεν φάνη
κε ποτέ» είπε ο γραμματέας της ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ 
- ΠΣ Διονύσης Καλαματιανός σε δήλωση που 
έκανε μετά την συνάντηση που είχε με τη διοίκη
ση του ΕΚΑΒ. Κλιμάκιο του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευ
τική Συμμαχία με επικεφαλής τον γραμματέα της 
Κοινοβουλευτικής Ομάδας επισκέφτηκε χθες το 
ΕΚΑΒ στον απόηχο των τραγικών γεγονότων των 
τελευταίων ημερών, όπου άνθρωποι έχασαν τη 
ζωή τους λόγω των σημαντικών ελλείψεων. «Οι 
ελλείψεις κυρίως σε προσωπικό αλλά και σε οχή
ματα στο ΕΚΑΒ είναι τεράστιες. Αυτή η τραγωδία 
πρέπει να τελειώσει.

Ο κ. Μητσοτάκης και η κυβέρνηση της ΝΔ που 
έχουν το τιμόνι της χώρας ήδη για τέσσερα χρό
νια, χωρίς δημοσιονομικούς περιορισμούς και 
δαπανώντας δισεκατομμύρια οφείλουν να αναλά
βουν τις ευθύνες τους» πρόσθεσε ο κ. Καλαματια
νός τονίζοντας ακόμα ότι: «Αναμένουμε από τον 
κ. Μητσοτάκη το απόγευμα στις προγραμματικές 
δηλώσεις να ανακοινώσει την πρόσληψη προσω
πικού που είναι απαραίτητο για την πληρότητα της 
λειτουργίας του ΕΚΑΒ. Οι πολίτες απαιτούν αξιο

πρεπείς υπηρεσίες υγείας. Απαιτούν το δικαίωμα 
στη ζωή». Αναφορικά με τα όσα συζητήθηκαν στη 
συνάντηση με τον πρόεδρο του ΕΚΑΒ ο κ. Καλα
ματιανός σημείωσε ότι «σταθήκαμε κυρίως στην 
περιγραφή της κατάστασης, στο πιο προσωπικό 
υπάρχει, που υπηρετεί. Δηλαδή αναλύθηκε από 
την πλευρά του προεδρείου το πόσοι διασώστες 
υπηρετούν, τους τομείς, καθώς και τα οχήματα 
που βρίσκονται σε ετοιμότητα και διαθεσιμότητα 
ανά περιοχή». Και υπογράμμισε ότι: «Αυτό που 
διαπιστώσαμε με λύπη είναι ότι τουλάχιστον 50 
τομείς λειτουργούν με ένα ασθενοφόρο, γεγονός 
που δείχνει την μεγάλη έλλειψη κυρίως σε προ
σωπικό, αλλά και σε οχήματα». Ερωτώμενος για 
το που υπάρχουν τα μεγαλύτερα κενά απάντησε:

«Κυρίως στη νησιωτική περιοχή και στις 
δυσπρόσιτες περιοχές. Αυτό που προέκυψε ότι 
οι λύσεις που προβάλλει η κυβέρνηση, δηλαδή 
την εμπλοκή πυροσβεστών, στρατού και δημοτι
κών υπαλλήλων στη διαδικασία της πλήρωσης 
των ασθενοφόρων είναι μία λύση προσωρινή, μία 
λύση ανάγκης που σε καμία περίπτωση δεν αντα- 
ποκρίνεται σε αυτό που έχει ανάγκη η πληρότητα 
της λειτουργίας του ΕΚΑΒ και η δημόσια Υγεία». 
Για το τι προτείνει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΓΊροοδευπκή Συμμα
χία επισήμανε ότι «Εμείς έχουμε τονίσει ότι απαι

τούνται μόνιμες προσλήψεις στο ΕΚΑΒ αλλά και 
συνολικά στη δημόσια Υγεία. Έχουμε μιλήσει για 
15.000 προσλήψεις - όχι αναπληρώσεις. 15.000 
νέες προσλήψεις στη δημόσια Υγεία. Αύξηση των 
κονδυλίων για τη δημόσια Υγεία και βεβαίως αύξη
ση των αποδοχών γιατρών, νοσηλευτών και υγει

ονομικών». Υπενθυμίζεται ότι νωρίτερα το γρα
φείο Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ εξέδωσε σκληρή ανα
κοίνωση και έριξε ευθύνες στην κυβέρνηση για 
τα τραγικά περιστατικά τονίζοντας ότι «κάθε μέρα, 
σε όλη τη χώρα συνάνθρωποι μας χάνουν τη ζωή 
τους αβοήθητοι περιμένοντας ένα ασθενοφόρο».
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1  Ανοίγει προσωρινά από Δευτέρα η
Παιδοψυχιατρική κλινική του ΠΑΓΝΗ

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1046.47
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επαναλειτουργεί προσωρινά από Δευτέρα η Παιδοψυχιατρική κλι
νική του ΠΑΓΝΗ αφού, σύμφωνα με πληροφορίες, το Υπουργείο 
Υγείας έδωσε... φύλλο πορείας για το Ηράκλειο σε παιδοψυχίατρο 
νοσοκομείου της Αθήνας προκειμένου για ένα μήνα να βοηθήσει 

στις εφημερίες. Τα περιθώρια όμως είναι ασφυκτικά και οι αρμόδιοι θα πρέπει να «τρέξουν» ταχύτατα τις διαδικασίες, ώστε 
να δοθεί οριστική λύση στο θέμα, με σοβαρότητα και με σεβασμό στους γιατρούς, στα παιδιά, στις οικογένειές τους και στην 
τοπική κοινωνία. Στο μεταξύ, πληροφορίες θέλουν το νέο υπουργό Υγείας Μιχάλη Χρυσοχοΐδη να επισκέπτεται μέσα στον Ιούλιο 
το Ηράκλειο και το ΠΑΓΝΗ για τα γενικότερα προβλήματα των νοσοκομείων. Σελίδα 7

Με... φύλλο πορείας 
επαναλειτουργεί 
η Παιδοψυχιατρική
Στο ΠΑΓΝΗ και ο Χρυσοχοΐδης 
μέσα στον Ιούλιο
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1  Ανοίγει προσωρινά από Δευτέρα η Παιδοψυχιατρική κλινική του
ΠΑΓΝΗ

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Ανοίγει προσωρινά από Δευτέρα 
η Παιδοψυχιατρική κλινική του ΠΑΓΝΗ

σαμε από κοντά την αυτοθυσία και την υπεράνθρωπη προ
σπάθεια που κατέβαλε όλο το προσωπικό προκειμένου η κλι
νική να παραμείνει ανοιχτή και να λειτουργεί με τον καλύτερο 
τρόπο εξασφαλίζοντας καθημερινά μια ποιοτική και αξιο
πρεπή περίθαλψη για τα παιδιά, παρά τις σημαντικότατες ελ
λείψεις.

Θεωρούμε τεράστια απώλεια για ολόκληρη την Κρήτη και 
τα νησιά του νοτίου Αιγαίου, το κλείσιμο της κλινικής που θα 
επιφέρει σοβαρές επιπτώσεις σε αυτόν τον τόσο ευάλωτο πλη
θυσμό και στις οικογένειέςτους.

Ειδικά στην συγκεκριμένη χρονική περίοδο που η ψυχική 
υγεία αποτελεί θέμα πρώτιστης σημασίας παγκοσμίως, ευελ- 
πιστούμε πως η αναστολή της κλινικής θα είναι προσωρινή 
και πως όλοι οι αρμόδιοι φορείς θα δείξουν την ανάλογη 
σπουδή, προκειμένου να βρεθεί άμεσα λύση, καθώς το δι
καίωμα στην πρόσβαση και την καλύτερη δυνατή φροντίδα 
σε δημόσιες δομές και υπηρεσίες ψυχικής υγείας θα πρέπει 
να θεωρείται αδιαπραγμάτευτο».

Με αφορμή το κλείσιμο της παιδοψυχιατρικής κλινικής του 
ΠαΓΝΗ και τα συνακόλουθα προβλήματα που δημιουργούν- 
ται σε δεκάδες οικογένειες απ' όλη την Κρήτη, τις Κυκλάδες 
και τα Δωδεκάνησα, ο βουλευτής Ηρακλείου του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ 
Χάρης Μαμουλάκης προχώρησε στην ακόλουθη δήλωση:

«Παρά το ότι το κλείσιμο της παιδοψυχιατρικής κλινικήςτου 
ΠαΓΝΗ ήταν αναμενόμενο, δεδομένου ότι η λειτουργία της 
κλινικής γινόταν εδώ και περίπου ένα χρόνο με μόλις δυο για
τρούς - που υπερέβαλαν εαυτούς - η κυβέρνηση της ΝΔ απέ- 
τυχε να δώσει λύση.

Αποτέλεσμα, δεκάδες οικογένειες απ' όλη την Κρήτη, αλλά 
και από τα νησιά του νοτίου Αιγαίου, με παιδιά που χρήζουν 
άμεσης νοσηλείας, να πρέπει να μεταβαίνουν σε παιδοψυχια- 
τρικές κλινικές της Αθήνας. Με ό,τι αυτό συνεπάγεται.

Καλούμε τον αρμόδιο Υπουργό να σκύψει πάνω από το 
πρόβλημα άμεσα και να δρομολογήσει τις ενδεδειγμένες λύ
σεις που θα οδηγήσουν στην επαναλειτουργία της κλινικής με 
επαρκές ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό. Με συνθήκες 
που αρμόζουν σε ένα πολιτισμένο κράτος.

Το δικαίωμα κάθε ανθρώπου στην δημόσια, δωρεάν υγεία 
είναι αδιαπραγμάτευτο. Όπως και η υποχρέωση της Πολιτείας 
να το καλύπτει επαρκώς. Χωρίς καθυστερήσεις, χωρίς δικαιο
λογίες».

Της Ευαγγελίας Καρεκλάκη

Ν
α επαναλειτουργήσει αναμένεται από Δευτέρα 
η Παιδοψυχιατρική κλινική του ΠΑΓΝΗ αφού 
σύμφωνα με πληροφορίες το υπουργείο 
Υγείας έδωσε... φύλλο πορείας για το Ηράκλειο 
σε παιδοψυχίατρο νοσοκομείου της Αθήνας. Η 
κάθοδος της γιατρού, που σύμφωνα με ορισμένους κύκλους 
παραπέμπει και σε συνθήκες... επίταξης, αναμένεται να βοη

θήσει σημαντικά στις εφημερίες των δύο παιδοψυχιάτρων της 
κλινικής, οι οποίοι ως γνωστόν για δέκα μήνες εκτελούσαν από 
15 εφημερίες έκαστος.

Όμως αυτή η λύση είναι εντελώς προσωρινή και σε καμία 
περίπτωση δεν αντιμετωπίζει το πρόβλημα. Η παρουσία της 
τρίτης παιδοψυχιάτρου έρχεται να εξυπηρετήσει προσωρινά 
μία επείγουσα κατάσταση και το θέμα είναι τι μέλλει γενέσθαι; 
Πώς θα αντιμετωπιστεί υπεύθυνα και σοβαρά το πρόβλημα 
σε βάθος χρόνου.

Με... φύλλα πορείας και επιτάξεις; Η λειτουργία μιας κλινι
κής και πολύ περισσότερο μιας παιδοψυχιατρικής δεν είναι 
απλή υπόθεση, δεν μπορεί να στηθεί αλλά ούτε και να σταθεί 
με πρόχειρες λύσεις.

Το προσωπικό της κλινικής από Δευτέρα θα βρίσκεται κα
νονικά στις επάλξεις, όπως άλλωστε ξέρει να κάνει καλά. Τα 
περιθώρια όμως είναι ασφυκτικά και οι αρμόδιοι θα πρέπει 
να «τρέξουν» με ταχύτητα τις διαδικασίες ώστε να δοθεί ορι
στική λύση στο θέμα, με σοβαρότητα και με σεβασμό στους 
γιατρούς, στα παιδιά, στις οικογένειες τους και στην τοπική 
κοινωνία.

«Ηλιαχτίδα»: Επιτακτική η ανάγκη άμεσης 
επαναλειτουργίας της Παιδοψυχιατρικής 
Κλινικήςτου ΠαΓΝΗ________________________

Τη βαθιά απογοήτευση του για την αναστολή λειτουργίας 
της Παιδοψυχιατρικής Κλινικήςτου Πα.Γ.Ν.Η. μετά από οχτώ 
χρόνια εκφράζει ο Παγκρήτιος Σύλλογος Γονέων και Φίλων 
Παιδιών με Νεοπλασία «Η Ηλιαχτίδα».

Σε σχετική ανακοίνωση, υπογραμμίζεται: «Η Ηλιαχτίδα ανα
γνωρίζοντας το σημαντικό έργο της κλινικής υπέγραψε το 
2021 σύμφωνο συνεργασίας, με στόχο την παροχή ψυχοκοι-

νωνικής στήριξης στα νοσηλευόμενα παιδιά μέσω της Δομής 
Ψυχοκοινωνικής Στήριξης του Συλλόγου, τη διαμόρφωση και 
τον εξοπλισμό των χώρων της Κλινικής και τον εφοδιασμό υλι
κού για τη δημιουργική απασχόληση και την ψυχαγωγία των 
παιδιών που νοσηλεύονται.

Το 2022, η Ηλιαχτίδα σε άψογη συνεργασία με την Διευ
θύντρια της κλινικής κας Μ. Μπάστα και με όλο το ιατρικό και

νοσηλευτικό προσωπικό, ανακαίνισε πλήρως τον χώρο εργο- 
θεραπείας και άλλων χώρων της Κλινικής και εξοπλίζοντας την 
με ένα καινοτόμο ψυχαγωγικό κι εκπαιδευτικό σύστημα, διά
χυτης νοημοσύνης, για παιδιά και εφήβους σε συνεργασία 
με το Εργαστήριο Αλληλεπίδρασης Ανθρώπου-Υπολογιστή του 
Ινστιτούτου Πληροφορικής του Ι.Τ.Ε.

Κατά τη διάρκεια της συνεργασίας αυτής, ως Σύλλογος, ζή-

Παιδοψυχίατρος από Αθήνα πήρε... φύλλο πορείας για ένα μήνα
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1  Υπόθεση των εργαζομένων η απάντηση στην
εργοδοτική τρομοκρατία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

536.1 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΤΙΚΑ ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ

Υπόθεση των εργαζομένων η απάντηση 
στην εργοδοτική τρομοκρατία
Πληθαίνουν οι εκδικητικές απολύσεις. Μετά την συνδικαλίστρια στο Νοσοκομείο 
Λάρισας, στο στόχαστρο και μέλος του ΔΣ του Συνδικάτου Οικοδόμων Αθήνας

Ν
α ανακληθεί εδώ και τώρα η εκδικητική απόλυση του συνδικαλι
στή οικοδόμου Βασίλη Κλουβάτου, από την εταιρεία «ΑΒΑΞ», που 
κατασκευάζει μαζί με άλλες κατασκευαστικές εταιρείες την επέ
κταση των γραμμών του Μετρά της Αθήνας, απαιτεί η Ομοσπον
δία Οικοδόμων και Συναφών Επαγγελμάτων Ελλάδας.

Σημειώνεται ότι ο εργαζόμενος είναι πρόεδρος του επιχειρησιακού 
σωματείου των εργαζομένων στην επέκταση των γραμμών του Μετρά 
και μέλος της Διοίκησης του Συνδικάτου Οικοδόμων Αθήνας.

«Η ABAr επιλέγει με αυτόν τον τρόπο να ξεμπερδέψει (όπως νομί
ζει) με την ενοχλητική δράση του συναδέλφου και του σωματείου στον 
χώρο δουλειάς», τονίζει η Ομοσπονδία, προσθέτοντας:

«Είναι εξοργιστικό την ώρα που οι κατασκευαστικοί όμιλοι και η ίδια 
η εταιρεία ΑΒΑζ αναζητούν οικοδόμους για να δουλέψουν στα έργα 
πολλών δισ. ευρώ, που τους έχει αναθέσει το Δημόσιο και να παραπο
νιούνται ότι δεν βρίσκουν εργατικά χέρια, την ίδια ώρα να στέλνουν το 
ραβασάκι της απόλυσης σε εργαζόμενο γιατί θέλουν να επιβάλουν σι
ωπητήριο στους χώρους δουλειάς, θέλουν τους οικοδόμους με κακο- 
πληρωμένα μεροκάματα, χωρίς δικαιώματα, με το στόμα κλειστό, χω
ρίς να διεκδικούν.

Ο στόχος τους είναι φανερός, θέλουν να χτυπήσουν τη συνδικαλιστι
κή οργάνωση και δράση στον χώρο δουλειάς.

Δεν πρόκειται όμως να τους αφήσουμε να το πετύχουν. Τώρα τον λό
γο έχει ο αγώνας!».

Προειδοποιεί ότι «η απάντησή μας θα είναι άμεση, με αποφασιστικό
τητα και όσο χρειαστεί για να ανακληθεί η απόλυση».

Την εκδικητική απόλυση καταγγέλλει και το Συνδικάτο Οικοδόμων 
Αθήνας, απαιτώντας την άμεση ανάκλησή της.

Συλλαλητήριο σήμερα στη Νάουσα
Συλλαλητήριο υπεράσπισης της απολυμένης συνδικαλίστριας, ερ

γολαβικής εργαζόμενης στο Νοσοκομείο Νάουσας οργανώνει το Ερ
γατικό Κέντρο Νάουσας, σήμερα Παρασκευή, στις 8 μ.μ., στην κεντρι
κή πλατεία, απαιτώντας να γυρίσει τώρα πίσω στη δουλειά.

θυμίζουμε ότι η εργολαβική εργαζόμενη απολύθηκε τρεις μέρες πριν 
την πραγματοποίηση των αρχαιρεσιών του Σωματείου εργαζομένων στο 
Νοσοκομείο Νάουσας, στις οποίες ήταν υποψήφια σε αγωνιστικό συν
δυασμό. Επιπλέον, είναι μέλος της Διοίκησης του Εργατικού Κέντρου 
Νάουσας και αντιπρόεδρος του Σωματείου Ιδιωτικών Υπαλλήλων Ημα
θίας - Πέλλας.

Ηδη δεκάδες πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες συνδικαλιστικές ορ
γανώσεις έχουν καταδικάσει αυτή την απόλυση: ΑΔΕΔΥ, ΠΟΕΔΗΝ, Ομο
σπονδία Ιδιωτικών Υπαλλήλων, Ενωση Νοσοκομειακών Γιατρών Θεσσα
λονίκης - Ημαθίας - Πέλλας, Νομαρχιακό Τμήμα ΑΔΕΔΥ Ημαθίας, Εργα
τικό Κέντρο Νάουσας, Σωματείο εργαζομένων στη νηματουργία «Βαρ- 
βαρέσος», Συνδικάτο Οικοδόμων Νάουσας, Σωματείο Ιδιωτικών Υπαλ
λήλων Ημαθίας - Πέλλας, Σωματεία συνταξιούχων ΙΚΑ Νάουσας και Βέ
ροιας, Σωματείο εργαζομένων στον δήμο Νάουσας, Συνδικάτο Γάλακτος 
- Τροφίμων - Ποτών Ημαθίας - Πέλλας, Αγροτικός Σύλλογος Νάουσας, 
Σωματείο συνταξιούχων ΟΑΕΕ Νάουσας, Αγροτικός Σύλλογος Νάουσας 
«Μαρίνος Αντύπας» κ.ά.

Με ανακοίνωσή του το ΕΚΝ καταδικάζει την τρομοκρατία και τους εκ
βιασμούς απέναντι σε εργαζόμενους και το σωματείο του νοσοκομείου. 
Διεκδικεί ελεύθερες συλλογικές διαδικασίες, ελευθερία λόγου και έκ
φρασης και πολιτικών απόψεων. Παλεύει μαζί με τους υγειονομικούς 
για δημόσια δωρεάν Υγεία με γενναία κρατική ενίσχυση του νοσοκομεί

ου, των Κέντρων Υγείας, του ΕΚΑΒ, για να μην κινδυνεύει η ζωή του λα
ού και να μην κρίνεται ανάλογα με την τσέπη του.

«Αγκάθι» για την εργοδοσία
το Συνδικάτο Γάλακτος · Τροφίμων ■ Ποτών
Ανατ. Μακεδονίας · Θράκης

«Αγκάθι» στο μάτι της εργοδοσίας αποδεικνύεται ότι αποτελεί το Συν
δικάτο Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών Ανατολικής Μακεδονίας - Θρά
κης, καθώς εργοδότες και εργοδοτικός συνδικαλισμός έχουν αφηνιά
σει, αφού σε μια σειρά χώρους εργασίας, ανάμεσα σε αυτούς στην «Α- 
ρίβια» και στα θερμοκήπια Θράκης, κατάφερε κατακτήσεις.

Οπως καταγγέλλει το Συνδικάτο, που πρόσφατα ολοκλήρωσε τις αρ
χαιρεσίες του με συμμετοχή εκατοντάδων εργαζομένων, με την ανάδει
ξη του νέου ΔΣ άρχισε ...ανθρωποκυνηγητό σε βάρος εκλεγμένων του, 
όπως με τον εκλεγμένο Βαλάντη Ατματζίδη από τα θερμοκήπια Θρά
κης. Εκεί λοιπόν, «αρχικά αξιοποίησαν τον δικηγόρο της εταιρείας (με- 
γαλοδικηγόρος και πρώην υφυπουργός) που προσπάθησε να τρομοκρα
τήσει τον συνάδελφο, λέγοντάς του ότι δεν καλύπτεται συνδικαλιστικά, 
με το συγκεκριμένο έγγραφο του σωματείου (έγγραφο γνωστοποίησης 
της συνδικαλιστικής ιδιότητας του συναδέλφου)».

Επειτα, η εργοδοσία αξιοποίησε το επιχειρησιακό σωματείο των «Πλα
στικών Θράκης», που με ευθύνη της φιλοεργοδοτικής διοίκησής του πί
εζε τους εργαζόμενους να υπογράψουν μια απαράδεκτη σύμβαση «για 
το καλό τους». Οι συγκεκριμένοι συνδικαλιστές λοιπόν, που χρόνια τώ
ρα υμνούν την εργοδοσία των «Πλαστικών Θράκης», έφτασαν στο ση
μείο να απειλούν τον αντιπρόεδρο του Συνδικάτου Γάλακτος - Τροφί
μων - Ποτών με απόλυση! «Να του λένε ότι δεν έχει δικαίωμα να ανα
πτύξει συνδικαλιστική δράση μέσα στον χώρο δουλειάς! Να τον εκφο
βίζουν και να τον απειλούν», σημειώνει.

Το Συνδικάτο Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών θυμίζει επίσης ότι στην 
«Αρίβια» απέτρεψε την υποχρεωτική εργασία τα Σάββατα. Στα θερμο
κήπια Θράκης απέτρεψε να υπογράφει σύμβαση εργασίας που αντιμε
τώπιζε τους εργαζόμενους κυριολεκτικά σαν σκλάβους. Και εξηγεί ό
τι προφανώς γι’ αυτό ενοχλούνται οι εργοδότες και τα τσιράκια τους.

Καλεί τους εργαζόμενους σε όλες τις παραπάνω επιχειρήσεις να βά
λουν τη σφραγίδα τους στον αγώνα για νέες κατακτήσεις και αυξήσεις 
στους μισθούς, «να γίνουν ασπίδα του κλαδικού συνδικάτου! Να μην επι
τρέψουν τέτοιες πρακτικές από την εργοδοσία και τους ανθρώπους της».
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1  Στήριξη σε κλινική του ΠΑΓΝΗ
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

196.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΗΛΙΑΧΤΙΔΑ”

Στήριξη σε κλινική του Π ΑΓΝΗ
«Βαθιά απογοήτευση» εκφράζει με ανακοίνωσή του 

ο Παγκρήτιου Σύλλογος Γονέων & Φίλων Παιδιών με 
Νεοπλασία “Η Ηλιαχτίδα” «για την αναστολή λει
τουργίας της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής του Πα,ΓΝ.Η. 
μετά από οχτώ χρόνια».
Σημειώνει ότι «η Ηλιαχτίδα αναγνωρίζοντας το 

σημαντικό έργο της κλινικής υπέγραφε το 2021 σύμ
φωνο συνεργασίας, με στόχο την παροχή ψυχοκοι- 
νωνικής στήριξης στα νοσηλευόμενα παιδιά μέσω της 
Δομής Ψυχοκοινωνικής Στήριξης του Συλλόγου, τη 
διαμόρφωση και τον εξοπλισμό των χώρων της Κλι
νικής και τον εφοδιασμό υλικού για τη δημιουργική 
απασχόληση και την ψυχαγωγία των παιδιών που νο
σηλεύονται.

Το 2022, η Ηλιαχτίδα σε άψογη συνεργασία με την 
Διευθύντρια της κλινικής κας Μ. Μπάστα και με όλο 
το ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, ανακαίνισε

πλήρως τον χώρο εργοθεραπείας και άλλων χώρων της 
Κλινικής και εξοπλίζοντας την με ένα καινοτόμο ψυ
χαγωγικό κι εκπαιδευτικό σύστημα, διάχυτης νοη
μοσύνης, για παιδιά και εφήβους σε συνεργασία με 
το Εργαστήριο Αλληλεπίδρασης Ανθρώπου-Υπολογι- 
στή του Ινστιτούτου Πληροφορικής του Ι.Τ.Ε.».
Χαρακτηρίζει «τεράστια απώλεια για ολόκληρη την 

Κρήτη και τα νησιά του νοτίου Αιγαίου, το κλείσιμο 
της κλινικής που θα επιφέρει σοβαρές επιπτώσεις σε 
αυτόν τον τόσο ευάλωτο πληθυσμό και στις οικογέ
νειες τους» και εκφράζει την ελπίδα πως «η αναστο
λή της κλινικής θα είναι προσωρινή και πως όλοι οι 
αρμόδιοι φορείς θα δείξουν την ανάλογη σπουδή, προ- 
κειμένου να βρεθεί άμεσα λύση, καθώς το δικαίωμα 
στην πρόσβαση και την καλύτερη δυνατή φροντίδα 
σε δημόσιες δομές και υπηρεσίες ψυχικής υγείας θα 
πρέπει να θεωρείται αδιαπραγμάτευτο».
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1  Τις τραγικές συνέπειες της υποχρηματοδότησης της
Υγείας βιώνει ο λαός διασωληνωμένοι

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

959.52 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΡΗΤΗ

Τις τραγικές συνέπειες της υποχρηματοδότησης 
της Υγείας βιώνει ο λαός
Στον «αέρα» για μια ακόμα φορά η Παιδοψυχιατρική κλινική, νέες παραιτήσεις γιατρών στο Ρέθυμνο

Σ
τον «αέρα» είναι για μια ακόμα φορά η 
λειτουργία της Παιδοψυχιατρικής κλι
νικής του Πανεπιστημιακού Νοσοκο
μείου Ηρακλείου Κρήτης, καθώς πλέον 
δεν διαθέτει εφημερεύοντα γιατρό. Οι δύο 
μοναδικοί παιδοψυχίατροι απέστειλαν έγ

γραφο στη διοίκηση του νοσοκομείου, με 
το οποίο ενημέρωναν ότι αδυνατούν να ση
κώσουν το βάρος της λειτουργίας της κλι
νικής, κι έτσι σε όλους τους ασθενείς δό
θηκε εξιτήριο. Οπως έγινε γνωστό χτες, με 
τη γνωστή «λύση» των μπαλωμάτων, και για 
να λειτουργήσει προσωρινά για έναν μήνα 
η κλινική, παιδοψυχίατρος θα μεταφερθεί 
από νοσοκομείο της Αθήνας στο Ηράκλειο.

Η συγκεκριμένη κλινική από τον Σεπτέμ
βριο του 2022, δηλαδή σχεδόν έναν χρόνο 
τώρα, είχε μείνει με 2 μόνο γιατρούς, οι ο
ποίοι κάνουν από 15 εφημερίες ο καθένας, 
6 από τις οποίες δεν τις πληρώνονται ποτέ! 
Η μοναδική προκήρυξη πρόσληψης νέου 
προσωπικού που αφορούσε σε 2 επιμελη
τές παιδοψυχίατρους βγήκε άγονη. Ετσι κα
μία προοπτική δεν φαινόταν να υπάρχει για 
τη συνέχιση της λειτουργίας της κλινικής, α
φού το προσωπικό έχει υπερβεί τα όριά του.

Ενα ακόμα
προδιαγεγραμμένο έγκλημα

«Κανένας δεν μπορεί να ισχυριστεί ότι δεν 
γνώριζε την κατάσταση», σημειώνει το Σωμα
τείο Εργαζομένων στο Νοσοκομείο. Αναδει- 
κνύει ότι η συγκεκριμένη κλινική και ο εφη- 
μερεύων παιδοψυχίατρος του ΠΑΓΝΗ εξυπη
ρετούν οικογένειες από όλους τους νομούς 
της Κρήτης, ενώ συχνά είναι τα περιστατικά 
που προσέρχονται από νησιά του Αιγαίου, κα
θώς υπάρχει παντελής έλλειψη παιδοψυχι- 
ατρικών υπηρεσιών τόσο στις Κυκλάδες ό
σο και στα Δωδεκάνησα. Οπότε, με την τε
λευταία εξέλιξη κινδυνεύουν να μείνουν και 
η Κρήτη και όλο το νότιο Αιγαίο χωρίς δημό
σια Παιδοψυχιατρική κλινική, παρά τις συ
νεχείς εκκλήσεις και προειδοποιήσεις του 
Σωματείου, παρά το φιλότιμο και την προ
σπάθεια των εργαζομένων, που έναν χρόνο 
τώρα υπερβάλλουν εαυτούς.

Το Σωματείο απευθύνει κάλεσμα σε όλα 
τα εργατικά σωματεία και τους φορείς του 
νησιού να υπερασπιστούν τη λειτουργία της 
μοναδικής δημόσιας Παιδοψυχιατρικής κλι
νικής, να παλέψουν για το δικαίωμα πρόσβα
σης των παιδιών σε δημόσιες και δωρεάν υ
πηρεσίας Ψυχικής Υγείας!

Εντονη είναι η αντίδραση και από την Ε
νωση Γονέων Δήμου Ηράκλειου για το ζή-

16 νεκροί και 24 
διασωληνωμένοι

Αλλοι 16 άνθρωποι με COVID-19 έχα
σαν τη ζωή τους το διάστημα 26 Ιουνίου 
- 2 Ιουλίου και 24 ασθενείς νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι. Εγιναν επίσης 182 εισα
γωγές για COVID-19 στα δημόσια νοσοκο
μεία, ενώ η επιτήρηση του ιικού φορτίου 
στα αστικά λύματα έδειξε αύξηση της κυ
κλοφορίας του ιού σε 6 από τις 10 περι
οχές που ελέγχθηκαν: Χανιά (+165%), Η
ράκλειο (+144%), Ιωάννινα (+62%), Αττι
κή (+25%), Βόλος (+22%), Λάρισα (+20%).

τημα, θυμίζοντας ότι πρόκειται για κλινική 
που φτιάχτηκε με χρηματοδότηση από το 
ΕΣΠΑ, επομένως εξαρχής ήταν θνησιγενής, 
αφού λειτούργησε χωρίς μόνιμο προσωπικό. 
«Δεν αποδεχόμαστε αυτή την κατάσταση... 
δεν θα αποδεχτούμε αυτή την κατάσταση!», 
τονίζουν οι γονείς, καταλογίζοντας τις ευθύ
νες για αυτές τις εξελίξεις στις κυβερνήσεις 
και στις διοικήσεις της ΥΠΕ και του ΠΑΓΝΗ.

Παραιτούνται αγροτικοί 
γιατροί στο Ρέθυμνο

Σε παραπέρα υποβάθμιση της Πρωτο
βάθμιας και Δευτεροβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας στην Κρήτη οδηγούν οι αποφάσεις 
της κυβέρνησης και της Υγειονομικής Πε
ριφέρειας, κάτι που αναδεικνύεται και από 
την παραίτηση των δύο αγροτικών γιατρών, 
που παρείχαν υπηρεσίες στα Κέντρα Υγείας 
δύο μεγάλων χωριών του Ρεθύμνου.

«Λυπούμαστε βαθιά που ένα σύστημα που 
προφανώς δεν νοιάζεται ούτε για τους εργα
ζομένους του, ούτε για τους ασθενείς, μας 
εξωθεί σε παραίτηση», αναφέρουν στην ε
πιστολή παραίτησής τους οι γιατροί που μέ
χρι τώρα εργάζονταν στο ΚΥ Σπηλιού και στα 
περιφερειακά ιατρεία Πλακιά και Μελάμπων.

Στην παραίτηση εξωθήθηκαν λόγω της α
ναγκαστικής μετακίνησης στο τμήμα επει
γόντων του Νοσοκομείου Ρεθύμνης, ενώ 
στην επιστολή τους τονίζουν μεταξύ άλλων 
ως εγκληματικό και ανεπίτρεπτο να συμ
βαίνει κάτι τέτοιο εν μέσω τουριστικής σε- 
ζόν. Και αναφέρουν μεταξύ άλλων: «Δεν έ
χει καμία αξία η υγεία των ανθρώπων για ε
κείνους. Υποβαθμίζουν την Πρωτοβάθμια 
Υγεία αντιμετωπίζοντας τους ανθρώπους 
της περιφέρειας σαν πολίτες δεύτερης κα
τηγορίας, κάνοντας το ίδιο και για τους κα
τοίκους του Ρεθύμνου. Δεν υπάρχουν δια
κρίσεις απ’ ό,τι φαίνεται στην αποσάθρωση 
της δημόσιας Υγείας.

Δεν θα αφήσουμε κανέναν να παίξει με 
την ψυχική και σωματική μας ευημερία, ού
τε με την υγεία των ασθενών μας. Πρέπει να 
μπει ένα τέλος σε αυτήν τη θεσμοθετημέ
νη βία των αναγκαστικών μετακινήσεων α
γροτικών γιατρών σε θέσεις που δεν διορί
στηκαν να υπηρετούν.

Λυπούμαστε βαθιά που ένα σύστημα που 
προφανώς δεν νοιάζεται ούτε για τους ερ
γαζομένους του, ούτε για τους ασθενείς, 
μας εξωθεί σε παραίτηση.

Θέλουμε να ευχαριστήσουμε τους συνα
δέλφους και τους ασθενείς μας, που μας

φέρθηκαν με ευγένεια και καλοσύνη, εί
ναι αυτοί που μας δίνουν δύναμη να συνε- 
χίσουμε».

Την επιστολή υπογράφουν η Χρυσάφω - 
Μαρία Σοφού, ιατρός υπηρεσίας υπαίθρου, 
ΚΥ Σπηλιού, ΠΠΙ Πλακιά, και ο Βασίλειος- 
Εμμανουήλ Σοφός, ιατρός υπηρεσίας υπαί
θρου, ΚΥ Σπηλιού, ΠΙ Μελάμπων.

Σε δήλωσή του ο Γιάννης Σαριδάκης, 
πρόεδρος της Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ Ν. Ρε
θύμνου και μέλος του ΓΣ της ΟΕΝΓΕ, ση
μειώνει ότι πρόκειται για παραίτηση μέσα 
σε δύο μήνες από την ανάληψη των καθη
κόντων των νέων συναδέλφων και «συμπυ
κνώνει με τον πιο δραματικό τρόπο τη δομι
κή κρίση στελέχωσης που αντιμετωπίζει το 
ΕΣΥ». Περιγράφοντας την κατάσταση ση
μειώνει τα εξής: «Η Παθολογική κλινική έ
χει ουσιαστικά κλείσει, αφού έχει μείνει με 
έναν ειδικό γιατρό και λιγοστούς ειδικευό
μενους που πνίγονται ανάμεσα στην κλινι
κή και τα επείγοντα και ετοιμάζονται φυσι
κά να αποχωρήσουν. Συχνά καλείται μέσα σε 
απόγνωση, αγροτικός γιατρός λίγων μηνών 
ή ειδικευόμενος με μικρή εμπειρία να δια
χειριστούν το πιο κρίσιμο τμήμα ίσως αυτή 
την περίοδο του νοσοκομείου. Οι χειρουρ
γοί με έναν ειδικευόμενο κάνουν δώδεκα ε
φημερίες, ενώ τα τακτικά χειρουργεία εδώ 
και χρόνια είναι ελάχιστα... Ακόμη και για 
το πιο απλό θα πρέπει να μετακινηθείς και 
να πληρώσεις ή να βρεθείς με σοβαρή επι
πλοκή στο νοσοκομείο περιμένοντας χρό
νια στη λίστα. Σοβαρά προβλήματα στελέ
χωσης έχουν επίσης η ΜΕΘ, το Αναισθησι- 
ολογικό, το Πνευμονολογικό, το Ουρολογι
κό, το ΩΡΑ και ο ένας γαστρεντερολόγος 
παλεύει να μείνει όρθιος».

Καταλήγοντας απευθύνει κάλεσμα συμ
μετοχής των υγειονομικών και του λαού 
του Ρεθύμνου στην πανελλαδική κινητο
ποίηση στις 12 Ιούλη, για την υπεράσπιση 
της δημόσιας Υγείας, πιάνοντας το νήμα α
πό το μεγάλο παν-ρεθυμνιώτικο συλλαλητή
ριο έξω από το νοσοκομείο της πόλης πριν 
μερικούς μήνες.

Το γεγονός ότι πρόκειται για νέες παραι
τήσεις που έρχονται να προστεθούν στις 
τουλάχιστον 40 παραιτήσεις γιατρών από 
δημόσιες δομές Υγείας της Κρήτης τον τε
λευταίο χρόνο αναδεικνύει η Ράνια Μπέτση, 
μέλος του ΔΣ της ΟΕΝΓΕ. Ως κύρια αιτία 
για τις παραιτήσεις σημειώνει την αυξημέ
νη εντατικοποίηση της δουλειάς (λόγω υπο- 
στελέχωσης), τον εξαναγκασμό σε υπερε- 
φημέρευση, την περικοπή ρεπό και αδειών,

τις μετακινήσεις. «Αυτές οι συνθήκες εργα
σίας εξουθενώνουν τους γιατρούς, αυξάνο
ντας τον κίνδυνο για ιατρικά λάθη, τους α
ποθαρρύνουν από το να διεκδικήσουν κά
ποιες από τις λίγες θέσεις που προκηρύσ
σονται και οδηγούν αρκετούς σε αναζήτη
ση καλύτερων όρων δουλειάς στο εξωτερι
κό (ή στον ιδιωτικό τομέα)», τονίζει και ανα- 
δεικνύει τις συνέπειες: «Δεν εξασφαλίζε
ται η ορθή αντιμετώπιση επειγόντων περι
στατικών από ανειδίκευτους άπειρους για
τρούς, συχνά χωρίς την απαραίτητη επίβλε
ψη από ειδικευμένους γιατρούς. Επιπλέον, 
οι μετακινήσεις αγροτικών στα νοσοκομεία 
(κάτι που συμβαίνει σε πολλούς νομούς της 
χώρας) αποδυναμώνουν περαιτέρω την ήδη 
αποψιλωμένη ΠΦΥ, με αποτέλεσμα να μην 
μπορεί να ανταποκριθεί στον ρόλο της για 
παροχή υπηρεσιών πρόληψης κ.λπ.».

Η Ρ. Μπέτση, καλώντας στην απεργία της 
12ης Ιούλη, μεταφέρει τις διεκδικήσεις της 
ΟΕΝΓΕ και αύξηση της κρατικής χρηματο
δότησης της Υγείας, για πλήρη στελέχωση 
όλων των δημόσιων νοσοκομείων και της 
ΠΦΥ με το απαραίτητο μόνιμο προσωπικό, 
ώστε να σταματήσουν οι επικίνδυνες μετα
κινήσεις και να εξασφαλιστούν ανθρώπινες 
αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας για τους υ
γειονομικούς, αλλά και για απρόσκοπτη έ
γκαιρη καθολική πρόσβαση των ασθενών 
σε αποκλειστικά δωρεάν υπηρεσίες Υγείας 
στο επίπεδο των εξελίξεων της επιστήμης.

Στον δρόμο 52 συμβασιούχοι 
εργαζόμενοι

Στο μεταξύ, στο Ηράκλειο, 52 εργαζόμε
νοι με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ο
ρισμένου χρόνου απολύθηκαν πρόσφατα 
από τις 8 δομές του Κέντρου Κοινωνικής 
Πρόνοιας Περιφέρειας Κρήτης (ΚΚΠΠΚ).

Οι εργαζόμενοι αυτοί, που δουλεύουν ε
κεί τα τελευταία 6-7 χρόνια, καλύπτουν υ
παρκτές ανάγκες ζωτικής σημασίας στις 
σοβαρά υποστελεχωμένες δομές του Κέ
ντρου Κοινωνικής Πρόνοιας και θα έπρεπε 
να εργάζονται σε αυτό με μόνιμη και στα
θερή δουλειά, με αξιοπρεπείς μισθούς και 
πλήρη δικαιώματα.

Το γεγονός καταγγέλλει το Σωματείο Ερ
γαζομένων ΠΑΓΝΗ, τονίζοντας πως αυτές οι 
απολύσεις «αποτυπώνουν την απαράδεκτη 
πρακτική της "ανακύκλωσης της ανεργίας" 
που εφαρμόζουν διαχρονικά οι κυβερνήσεις.

Πάνω από το 35% των εργαζομένων του 
Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας εργάζεται με 
συμβάσεις ορισμένου χρόνου, ενώ παράλ
ληλα με τους εργαζόμενους κάθε μορφής 
ελαστικών εργασιακών σχέσεων, υπάρχουν 
και οι εργολαβικοί (με συμβάσεις ακόμη και 
ενός μήνα) στην καθαριότητα και τη σίτιση, 
υπηρεσίες που έχουν ιδιωτικοποιηθεί. Την 
ίδια στιγμή και οι εργαζόμενοι που δουλεύ
ουν στις δομές του Κέντρου με το πρόγραμ
μα της "Κοινωφελούς Εργασίας", πατάχτη
καν στην ανεργία με τη λήξη του».

Το Σωματείο απαιτεί να μη γίνει καμία α
πόλυση, ανεξαρτήτως σύμβασης και σχέσης 
εργασίας, και να επαναπροσληφθούν όλοι οι 
απολυμένοι του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοι
ας Περιφέρειας Κρήτης. Να μονιμοποιηθούν 
όλοι οι συμβασιούχοι σε όλες τις δομές του 
Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας 
Κρήτης και να γίνουν μαζικές προλήψεις μό
νιμου προσωπικού με ευθύνη του κράτους.
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1  Φτάνει πια με την υποβάθμιση των δημόσιων
δομών Υγείας
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ΚΑΠΑΝΔΡΙΤΙ

Φτάνει πια με την υποβάθμιση των δημόσιων δομών Υγείας

Σ
υγκέντρωση διαμαρτυρίας 
πραγματοποίησαν την περα
σμένη Τετάρτη σωματεία και 
φορείς (ΕΙΝΑΠ, Σωματείο Συντα

ξιούχων ΙΚΑ - ΕΦΚΑ δήμου Ω- 
ρωπού, Ομάδα Γυναικών Ωρω- 
πού της ΟΓΕ, Ελληνική Εται
ρεία Προληπτικής Ιατρικής, Ε
πιτροπή Αγώνα Εργαζομένων 
Ωρωπού) μπροστά στο Κέντρο 
Υγείας Καπανδριτίου, ενάντια 
στη νέα υποβάθμιση των δημό
σιων δομών Υγείας στον Ωρω- 
πό, με τη μεταφορά προσωπι
κού στην κατασκήνωση της Αρ
χιεπισκοπής.

Αντιπροσωπεία των συγκε
ντρωμένων και ο βουλευτής 
του ΚΚΕ στην Ανατολική Αττι
κή Γιάννης Γκιόκας συνάντησαν 
την διευθύντρια του ΚΥ Καπαν
δριτίου και ενημερώθηκαν για τις 
ελλείψεις που υπάρχουν σε προ
σωπικό στο ΚΥ αλλά και στα Το
πικά Ιατρεία του δήμου Ωρωπού.

Η Μαίρη Αγρογιάννη, μέλος 
του ΔΣ της ΕΙΝΑΠ, χαρακτήρι
σε προκλητικές τις μετακινή
σεις υγειονομικών από τα ΚΕ 
σε ιδιωτική κατασκήνωση. Και 
πρόσθεσε ότι «είναι απαράδε
κτη και προκλητική η ανακοίνω
ση του διοικητή του ΥΠΕ, ότι έ
χει ελέγξει "καλά" ότι δεν υπάρ
χουν ελλείψεις από τα ΚΥ που 
μετακινεί γιατρούς, όταν γνω
ρίζουμε και μας διαβεβαιώνουν 
οι συνάδελφοι ότι υπάρχουν μό
νο τρεις παιδίατροι, η οποία μία 
είναι μετακινημένη στην κατα
σκήνωση. Είναι απαράδεκτο το 
2023 να υπάρχει αυτή η κατά
σταση σε μια περιοχή μόλις λί
γα χιλιόμετρα από το κέντρο της 
Αθήνας».

«Δηλώνουμε πως δεν θα κά
νουμε πίσω. Χρειάζεται αντίστα
ση και από τους υγειονομικούς 
και όλους τους κατοίκους, τους 
μαζικούς φορείς των περιοχών,

για να διεκδικήσουμε και ΚΥ και 
νοσοκομεία στελεχωμένα και ό
πως αρμόζει στον 21ο αιώνα.

Θα συνεχίσουμε τις κινητο
ποιήσεις το επόμενο διάστημα 
και με κινητοποιήσεις στην 1η 
ΥΠΕ και να διεκδικήσουμε την 
Υγεία που μας αξίζει», τόνισε η 
Μ. Αγρογιάννη.

Οπως δήλωσε μετά τη συνά
ντηση ο Γιάννης Γκιόκας, «ακόμα 
και αν δεν υπήρχε η εξέλιξη με 
την κατασκήνωση, το πρόβλημα 
εδώ θα υπήρχε, πόσο μάλλον ό
ταν έρχεται να προστεθεί αυτή 
η εξέλιξη. Ουσιαστικά το ΚΥ, ό
πως μας είπαν, λειτουργεί με έ
ναν γενικό μόνιμο γιατρό και τα 
υπόλοιπα κενά τα καλύπτει με 
ιδιώτες γιατρούς, που ανακυ
κλώνονται, έρχονται, φεύγουν, 
είναι διαφορετικοί κάθε φορά, 
με ζητήματα να γνωρίζουν τον 
χώρο, τους συναδέλφους τους 
κ.λπ. Το ίδιο ισχύει και για τον

παιδίατρο που προστίθεται η ι
στορία με την κατασκήνωση. Ι
δια κατάσταση επικρατεί και στα 
Τοπικά Ιατρεία του Ωρωπού, που 
ιδιαίτερα αυτή την περίοδο, με 
την αύξηση του πληθυσμού με 
τους παραθεριστές και τους του
ρίστες, αυξάνει τις ανάγκες κα- 
τακόρυφα.

Αυτή η λογική που κυριαρχεί 
στον τομέα της Υγείας, δηλα
δή της μετακίνησης και ανακύ
κλωσης του προσωπικού, και αν 
δεν φτάνουν οι γιατροί στελε
χώνουν και τα ασθενοφόρα του 
ΕΚΑΒ με φαντάρους και πυρο
σβέστες, όπως ανακοίνωσε το 
υπουργείο Υγείας, είναι η πολι
τική που εμείς θέλουμε να αντι
παλέψουμε». Ο βουλευτής του 
Κόμματος ενημέρωσε μάλιστα 
ότι με τη βοήθεια των εργαζομέ
νων του ΚΥ την ερχόμενη βδο
μάδα θα καταθέσει σχετική Ε
ρώτηση στη Βουλή.
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1  Πανελλαδική πανυγειονομική κινητοποίηση την
Τετάρτη 12/7

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

59.27 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πανελλαδική 
πανυγειονομική 
κινητοποίηση 
την Τετάρτη 12/7

Πανελλαδική πανυγειονομική κινητοποί
ηση έχει προκηρυχθεί για τους εργαζόμε
νους στα δημόσια νοσοκομεία την Τετάρ
τη 12 Ιούλη, με στάση εργασίας (8 π.μ. - 3 
μ.μ.) στην Αττική και 24ωρη απεργία στην 
περιφέρεια.

Στην Αθήνα θα πραγματοποιηθεί πανελ
λαδική συγκέντρωση στο υπουργείο Υγείας 
στις 8.30 το πρωί και θα ακολουθήσει πο
ρεία στο υπουργείο Οικονομικών. Αίτημα 
των υγειονομικών είναι αποκλειστικά δημόσια 
και δωρεάν Υγεία για όλο τον λαό, ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας με μόνι
μες προσλήψεις όλων των ειδικοτήτων και 
κλάδων και επαρκή κρατική χρηματοδότηση.
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1  Fast track εκπαίδευση και οδηγοί
απορριμματοφόρων στο ΕΚΑΒ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1853.18
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Fast track 
εκπαίδευση 
και οδηγοί 
απορριμματοφόρων 
στο ΕΚΑΒ
Επικίνδυνες οι ενέργειες της 
κυβέρνησης, με φόντο τους 
συνεχόμενους θανάτους Λόγω 
έλλειψης ασθενοφόρων. Κλιμάκιο 
του ΣΥΡΙΖ Α-ΙΊ.Σ. επισκέφθηκε το 
ΕΚΑΒ
σελίδα 14
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1  Fast track εκπαίδευση και οδηγοί απορριμματοφόρων στο ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

Επ
ικ

αι
ρό

τη
τα

Πρόχειρα και βιαστικά βάζουν στρατιώτες 
και πυροσβέστες στο ΕΚΑΒ
Με fast track εκπαίδευση, και οδηγούς απορριματοφόρων, η στελέχωση των ασθενοφόρων με μεικτά κλιμάκια.
Ο γραμματέας της Κ.Ο. του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Διονύσης Καλαματιανός συναντήθηκε 
με τη διοίκηση του ΕΚΑΒ μετά τα τελευταία τραγικά περιστατικά

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Τ
ην ώρα που τα καθημε
ρινά περιστατικά και οι 
θάνατοι αττοδεικνύουν 
ότι η κατάσταση είναι 
τραγική, πήγες του υπουργείου 
Υγείας επιβεβαιώνουν ότι η κυ

βέρνηση προχωράει σε μπαλώ
ματα αντί για λύσεις.

Μετά τους νέους θανάτους που 
είδαν το φως της δημοσιότητας σε 
Εύβοια και Λέσβο, αλλά και μετά 
ίο αδιανόητο περιστατικό όπου 
δήμαρχος μετεφερε με το αυτοκί- 
νιιτό του ασθενή με εγκεφαλικό, το 
υπουργείο Υγείας με ανεπίσημη 
ενημέρωση αναφέρει ότι προχω
ρούν οι διαδικασίες για την κάλυ
ψη των κενών από άτομα του στρα
τού, της Πυροσβεστικής και της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Τα 
υπουργείο Υγείας σημειώνει ότι, 
μετά την Πράξη Νομοθετικού Πε
ριεχομένου, «199 άτομα - μέλη 
πληρωμάτων αναλαμβάνουν υπη
ρεσία μετά από μικρής διάρκειας 
εκπαίδευση σε 61 περιοχές της χώ
ρας που είναι τουριστικές, νησιω
τικές και δυσπρόσιτες».

Προβληματισμό και σοβαρά 
ερωτήματα προκαλεί η φράση 
«μικρής διάρκειας εκπαίδευση», 
καθώς είναι άγνωστο αν θα 
επαρκεί προκειμένου να αντιμε
τωπιστούν δύσκολα περιστατικά 
ασθενών. Άλλωστε, στην ΠΝΠ 
αναφερόταν ότι προαπαπούμενο

για την ένταξη στο ΕΚΑΒ είναι η 
ιδιότητα του οδηγού ή η γνώση 
βασικών πρώτων βοηθειών. Μά
λιστα, σύμφωνα με την ΠΟΕ- 
ΟΤΑ, τα καθήκοντα οδηγών 
ασθενοφόρων βάσει της ΠΝΠ 
θα εκτελούν οδηγοί απορριμμα
τοφόρων. Ωστόσο, ίο ασθενοφό

ρο δεν είναι μόνο μεταφορικό 
μέσο, αλλά μια κινητή μονάδα 
Υγείας που πρέπει να παρέχει 
υπηρεσίες στο σημείο που βρί
σκεται ο ασθενής και κατά τη 
διάρκεια της διακομιδής. Με τις 
διαδικασίες που έχει ήδη εκκινή
σει το υπουργείο Υγείας και η κυ

βέρνηση, είναι αμφίβολο αν θα 

μπορεί να γίνει αυτό.

Η τραγωδία με το ΕΚΑΒ 
πρέπει να τελειώσει

« Μέσα σε ένα 2άωρο είχαμε την 

οδυνηρή απώλεια τριών ακόμα συ-
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1  Fast track εκπαίδευση και οδηγοί απορριμματοφόρων στο ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

νανθρώπων μας που ήρθαν να 
προστεθούν στον κατάλογο των 
θυμάτων που περί μένα ν ένα ασθε
νοφόρο το οποίο δεν φάνηκε 
ποτέ» είπε ο γραμματέας της Κ.Ο. 
του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Διονύσης Κα
λαματιανός μετά τη συνάντηση 
που είχε με τη διοίκηση του ΕΚΑΒ, 
στον απόηχο των τραγικών γεγο
νότων των τελευταίων ημερών.

«Οι ελλείψεις κυρίως σε προσω
πικό αλλά και σε οχήματα στο 
ΕΚΑΒ είναι τεράστιες. Αυτή η τρα
γωδία πρέπει να τελειώσει. Ο κ. 
Μητσοτάκης και η κυβέρνηση της 
Ν.Δ. που έχουν το τιμόνι της χάη 
ρας ήδη για τέσσερα χρόνια, χωρίς 
δημοσιονομικούς περιορισμούς 
και δαπανώντας δισεκατομμύρια, 
οφείλουν να αναλάβουν τις ευθύ
νες τους» πρόσθεσε ο Δ. Καλαμα
τιανός. «Οι πολίτες απαιτούν αξιο
πρεπείς υπηρεσίες Υγείας. Απαι
τούν το δικαίωμα στη ζωή» υπο
γράμμισε. Τέλος, παρουσίασε τις 
προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ,: 
«Μόνιμες προσλήψεις στο ΕΚΑΒ 
αλλά και συνολικά στη δημόσια 
Υγεία.Έχουμε μιλήσει για 15.000 
προσλήψεις - όχι αναπληρώσεις. 
Αύξηση των κονδυλίων για τη δη
μόσια Υγεία και βεβαίως αύξηση 
των αποδοχών γ ιατρών, νοσηλ ευ
χών και υγειονομικών». Νωρίτερα 
το γραφείο Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ- 
Π.Σ. εξέδωσε σκληρή ανακοίνωση 
και έριξε ευθύνες στην κυβέρνηση 
για τα τραγικά περιστατικά τονίζο
ντας ότι «κάθε μέρα, σε όλη τη 
χώρα, συνάνθρωποι μας χάνουν 
τη ζωή τους αβοήθητοι περιμένο- 
ντας ένα ασθενοφόρο». Είναι 
ντροπή, επισημαίνει η Κουμουν- 
δούρου, για ένα πολιτισμένο κρά
τος εν έχει 2023 να πεθαίνουν άν
θρωποι στις καρότσες αυτοκινή
των επειδή δεν υπάρχουν διαθέσι
μα ασθενοφόρα να τους μεταφέ
ρουν έγκαιρα αε ένα νοσοκομείο.

Από θάνατο σε θάνατο
Μετά το περιστατικό με τον 

52χρονο άνδρα από το Περιστέρι 
που πέθανε λόγω καθυστέρησης 
ασθενοφόρου, ακόμα τρία γεγο
νότα συγκλονίζουν. Στη Βόρεια 
Εύβοια ένας άνδρας κατέληξε 
στην καρότσα αγροτικού αυτοκι
νήτου (!), όταν κάτοικοι τον μετέ
φεραν σε Κέντρο Υγείας, αφού δεν 
υπήρχε ασθενοφόρο. Επίσης, μια 
γυναίκα στην παραλία Γαβαθάτης 
Λέσβου έχασε τη ζωή της, καθώς 
το ασθενοφόρο καθυστέρησε να 
φτάσει. Τέλος, ο δήμαρχος Διρ- 
φύων Μεσσαπίων Γιώργος Ψα- 
θάς αναγκάστηκε να μεταφέρει με 
το αυτοκίνητό του ασθενή με εγκε
φαλικό, καθώς υπάρχουν μόνο 
δύο ασθενοφόρα στο Γένικό Νο
σοκομείο Χαλκίδας.
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1  ΕΚΑΒ ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΘΥΜΑΤΑ ΤΗΣ ΘΑΝΑΣΙΜΗΣ
ΑΝΑΜΟΝΗΣ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1153.35
cm²

Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΑΒ ΑΥΙΑΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΘΥΜΑΤΑ ΤΗΣ ΘΑΝΑΣΙΜΗΣ ΑΝΑΜΟΝΗΣ ΣΕΛ. 18-19
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1  ΕΚΑΒ ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΘΥΜΑΤΑ ΤΗΣ ΘΑΝΑΣΙΜΗΣ ΑΝΑΜΟΝΗΣ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

ΑΛΛΟΙ ΔΥΟ ΣΥΝΑΝΘΡΩΠΟΙ ΜΑΣ ΕΧΑΣΑΝ ΤΗ ΖΩΗ ΤΟΥΣ ΣΕ ΕΥΒΟΙΑ ΚΑΙ ΛΕΣΒΟ ΓΙΑΤΙ ΤΟ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΟ ΔΕΝ ΕΦΤΑΣΕ

Πόσοι ακόμα θα «σβήσουν» στην
Ενας 76χρονος άντρας χρειάστηκε 
να μεταφερθεί στο Κέντρο Υγείας 
Μαντουδίου, σε καρότσα αγροτικού, και 
τελικά κατέληξε · Μια 78χρονη πέθανε 
στην παραλία του Γαβαθά, αφού το 
ασθενοφόρο χρειάστηκε δύο ώρες για 
να φτάσει στο σημείο, με αποτέλεσμα 
απλώς να διαπιστώσει τον θάνατό της 
• Η... άμεση απάντηση του υπουργείου 
Υγείας είναι η «επιστράτευση» 199 
πυροσβεστών και στρατιωτών

► Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

την τραγική λίστα των ασύλλη
πτων απωλειών συνανθρώπων 
μας επειδή το ασθενοφόρο δεν 
έφτασε εγκαίρως προστίθενται 
καθημερινά ονόματα. Απτόητη 
από την πλευρά της η κυβέρνη- 

. ση της Ν.Δ. συνεχίζει να αδια
φορεί για την επικινδυνότατα 

των ελλείψεων διασωστών και ασθενοφό
ρων, που θέτουν σε κίνδυνο τη ζωή ανθρώ
πων.

Στο Μετόχι Εύβοιας, ενάμιση μήνα μετά 
την απόκτηση ασθενοφόρου στο Κέντρο 
Υγείας Μαντουδίου, δίχως όμως την ύπαρ
ξη πληρώματος, οι κάτοικοι και οι φορείς 
της βόρειας Εύβοιας θρηνούν την απώλεια 
ακόμα ενός συνανθρώπου τους. Πρόκειται 
για έναν 76χρονο που χρειάστηκε να με
ταφερθεί στο Κέντρο Υγείας, σε καρότσα 
αγροτικού οχήματος, και τελικά να χάσει 
τη ζωή του.

Ο 7όχρονος άντρας αισθάνθηκε έντονη 
δυσφορία και οι δικοί του απευθύνθηκαν 
στο Κέντρο Υγείας, αλλά δεν υπήρχε οδη
γός για το ασθενοφόρο. Η οικογένειά του 
στράφηκε στη λύση του ΕΚΑΒ Ιστιαίας, από 
όπου ενημερώθηκαν ότι το ασθενοφόρο 
θα έκανε μία ώρα, περίπου, για να φτάσει 
στο Μετόχι. Ετσι, οι κάτοικοι του χωριού 
αναγκάστηκαν να μεταφέρουν τον 7άχρο
νο στην καρότσα αγροτικού Ι.Χ. Δυστυχώς, 
όμως, δεν πρόλαβε να φτάσει στο Κ.Υ. Μα
ντουδίου και ξεψύχησε στον δρόμο, πάνω 
στην καρότσα.

«Είναι το δεύτερο περιστατικό με συντο
πίτη μας να μεταφέρεται με καρότσα αγροτι
κού και να καταλήγει πριν του δοθεί ιατρική 
βοήθεια. Μόλις τον περασμένο Απρίλιο χά
θηκε ένας 64χρονος», ανέφερε ο Μπάμπης 
Τσιβίκας, πρόεδρος του Αγροτικού Συνεται
ρισμού Μαντουδίου-Λίμνης-Αγ. Αννας.

Περίπου την ίδια ώρα γινόταν γνωστό 
ακόμη ένα εξοργιστικό -ευτυχώς όχι μοι
ραίο- περιστατικό, από τον δήμαρχο Διρφύ- 
ων Μεσσαπίων, Γιώργο Ψαθά: «Μεταφέρω 
ο ίδιος αυτή την ώρα πρώην παίκτη του 
Πανιωνίου με εγκεφαλικό επεισόδιο, μαζί 
με γιατρό της περιοχής. Το ΕΚΑΒ δήλωσε 
αδυναμία να έρθει στον Λιμνιώνα και είπε 
ότι υπάρχουν μόνο δύο ασθενοφόρα στο

Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας και δεν μπο
ρούν να φύγουν. Αμέσως πήρα το ιδιωτικό 
μου αυτοκίνητο και αυτή την ώρα μεταφέρω 
τον ασθενή στο Κέντρο Υγείας Μαντουδί
ου προκειμένου να του δοθούν οι πρώτες 
βοήθειες.

Η κατάσταση είναι τραγική και πρέπει 
αμέσως να αλλάξει πριν θρηνήσουμε κι άλ
λες ανθρώπινες ζωές».

Ακόμα μία νεκρή εξαιτίας της υποστελέ- 
χωσης του ΕΚΑΒ καταγράφηκε στη Λέσβο. 
Μια 78χρονη έχασε τις αισθήσεις της σε πα
ραλία του Γαβαθά ενώ κολυμπούσε, αλλά το 
ασθενοφόρο που ερχόταν από την Καλλονή 
χρειάστηκε δύο ώρες για να φτάσει στο ση
μείο, με αποτέλεσμα απλώς να διαπιστώσει

τον θάνατό της.
«Δεν υπάρχουν διασώστες, υπάρχουν 

περίπου 10 κενές βάρδιες τον μήνα και 
χθες που δεν υπήρχε βάρδια υπήρχαν τρία 
περιστατικά στα οποία χρειάστηκε πολύς 
χρόνος για να έρθει το ΕΚΑΒ», ανέφερε ο 
Μιχάλης Ρούσσης, γιατρός και πρώην αντι- 
δήμαρχος.

Η... άμεση απάντηση του υπουργείου 
Υγείας στην παραπάνω εικόνα δεν είναι 
προσλήψεις έτοιμων, άνεργων διασωστών 
από το ΙΕΚ ΕΚΑΒ, αλλά η «επιστράτευση» 
199 πυροσβεστών και στρατιωτών που κα
τόπιν διήμερης εκπαίδευσης αναλαμβά
νουν υπηρεσία σε 61 περιοχές - τουριστικές, 
νησιωτικές και δυσπρόσιτες.
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1  ΕΚΑΒ ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΘΥΜΑΤΑ ΤΗΣ ΘΑΝΑΣΙΜΗΣ ΑΝΑΜΟΝΗΣ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-07-2023

ΕΓΚΑΙΡΩΣ. ΔΕΝ ΙΔΡΩΝΕΙ ΤΟ ΑΥΤΙ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ ΜΟΙΡΑΙΑ ΕΛΛΕΙΨΗ ΔΙΑΣΩΣΤΩΝ

αναμονή για ένα ασθενοφόρο;
«Τουλάχιστον 50 loueis λειτουργούν με ένα ασθενοφόρο»
ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ ΤΟΥ ΕΚΑΒ επισκέφιηκε χθες ο νέος γραμ
ματέας της κοινοβουλευτικής ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Δι- 
ονύσης Καλαματιανός, στον απόηχο των τραγικών περι
στατικών όπου τρεις άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους μέσα 
σε ένα 24ωρο, περιμένοντας μάταια κάποιο ασθενοφόρο. 
Ο κ. Καλαματιανός ενημερώθηκε για την κατάσταση που 
επικρατεί σήμερα στο ΕΚΑΒ και εν συνεχεία, σε δηλώσεις 
του στους δημοσιογράφους, ανέφερε μεταξύ άλλων ότι 
«αυτό που διαπιστώσαμε με λύπη είναι ότι τουλάχιστον 50 
τομείς λειτουργούν με ένα ασθενοφόρο, γεγονός που δεί
χνει τη μεγάλη έλλειψη κυρίως σε προσωπικό, αλλά και σε 
οχήματα». Πρόσθεσε επίσης ότι από την ενημέρωση που

είχε τα μεγαλύτερα κενά υπάρχουν σε δυσπρόσιτες περιοχές 
και στη νησιωτική χώρα, ενώ κάλεσε τον πρωθυπουργό να 
προχωρήσει σε προσλήψεις και όχι σε ΠΝΠ που δεν λύνουν 
το πρόβλημα.

Αναφορικά με τις προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. σχετικά με 
την ενίσχυση του ΕΚΑΒ αλλά και γενικότερα της δημόσιας 
Υγείας επεσήμανε ότι «έχουμε τονίσει ότι απαιτούνται μόνι
μες προσλήψεις στο ΕΚΑΒ αλλά και συνολικά στη δημόσια 
Υγεία. Εχουμε μιλήσει για 15.000 προσλήψεις - όχι αναπλη
ρώσεις. 15.000 νέες προσλήψεις στη δημόσια Υγεία. Αύξηση 
των κονδυλίων για τη δημόσια Υγεία και βεβαίως αύξηση 
των αποδοχών γιατρών, νοσηλευτών και υγειονομικών».

Ο vios γραμματέαs insK.O. του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Διονύσκ Καήαματιανόε 
με τον πρόεδρο του ΕΚΑΒ

ΠΟΕ-ΟΤΑ: Επικίνδυνη η κυβερνητική δύσηΑΠΟΣΥΡΣΗ της «επαίσχυντης» 
-όπως τη χαρακτηρίζει η ΠΟΕ-Ο- 
ΤΑ- Πράξης Νομοθετικού Περιε
χομένου (ΠΝΠ) που επιστρατεύει 
ακόμη και δημοτικούς υπαλλήλους 
(οδηγούς) για την κάλυψη κενών 
στον τομέα των διακομιδών του 
ΕΚΑΒ απαιτεί η Ομοσπονδία των 
εργαζομένων στην Τοπική Αυτο
διοίκηση, η οποία προγραμματί
ζει παράσταση διαμαρτυρίας τη 
Δευτέρα (10 Ιουλίου) στις 9 π.μ., 
έξω από το κτίριο του υπουργείου 
Εσωτερικών στη Βασ. Σοφίας.

Η ΠΟΕ-ΟΤΑ καταλογίζει στην 
κυβέρνηση «λύσεις του ποδαριού» 
μέχρι «να “οργανώσει” την εκχώ
ρηση των υπηρεσιών του ΕΚΑΒ 
σε ιδιώτες», καταγγέλλοντας ότι

«συνεχίζεται ουσιαστικά το σχέδιο 
διάλυσης του δημόσιου συστήμα
τος Υγείας». Η κυβερνητική «λύση» 
χαρακτηρίζεται από την ΠΟΕ-ΟΤΑ 
«επικίνδυνη» για τους ασθενείς. 
Η διακομιδή ασθενών μπορεί να 
γίνει μόνο από κατάλληλα εκπαι
δευμένους υγειονομικούς, τονίζει 
η ομοσπονδία.

Οπως εξηγεί στην «Εφ.Συν.» ο 
γενικός γραμματέας της ΠΟΕ-ΟΤΑ, 
Γ. Τσούνπς, «στους δήμους εργά
ζονται επαγγελματίες οδηγοί με 
διπλώματα Γ' και Δ' κατηγορίας με 
κύριο αντικείμενο την αποκομιδή 
απορριμμάτων, μπάζων και άλλων

•k
«Στους δήμους εργάζονται 
επαγγελματίες οδηγοί με 
διπλώματα Γ' και Δ' κατηγορίας 
με κύριο αντικείμενο την 
αποκομιδή απορριμμάτων, 
μπάζων και άλλων υλικών, όχι 
όμως τη διακομιδή ανθρώπων»

υλικών, όχι όμως τη διακομιδή αν
θρώπων. Εξειδικευόμαστε -και 
δεν ντρεπόμαστε γι' αυτό, τιμή

μας και καμάρι μας είναι- σε βα
ρέα οχήματα όπως τα απορριμ
ματοφόρο, για να κρατάμε τις πό
λεις καθαρές. Αλλά δεν είμαστε 
εξειδικευμένοι να μεταφέρουμε 
ασθενείς, που μάλιστα χρήζουν 
εξειδικευμένης βοήθειας. Να δεί
ξει η κυβέρνηση σεβασμό στους 
ασθενείς και να σταματήσει άμε
σα η διάλυση του ΕΣΥ», προσθέτει 
κατηγορηματικά.

Η ΠΟΕ-ΟΤΑ θυμίζει ότι ού
τε στην Τοπική Αυτοδιοίκηση 
υφίσταται πλεονάζον προσω

πικό, που μπορεί να αποσπαστεί 
σε άλλες υπηρεσίες. Σχετικά με

τα προβλήματα στελέχωσης του 
ΕΚΑΒ, η ομοσπονδία απαιτεί άμε
σες προσλήψεις με τον αναγκαίο 
όγκο προσωπικού «προκειμένου 
η δημόσια Υγεία να παρέχεται με 
σεβασμό και αξιοπρέπεια στην αν
θρώπινη ζωή».

Από την κυβέρνηση «ξέρουν να 
παίρνουν golden boys, αλλά όχι 
αναγκαίο προσωπικό σε κρίσιμες 
υπηρεσίες. Τοποθετούν εν μιά νυ- 
κτί ιδιώτες διευθυντές στον ΕΦΚΑ, 
αλλά όταν πρέπει να πάρουν οδη
γούς ασθενοφόρων τότε χρειά
ζονται 8 μήνες μεταβατικών δια
τάξεων για να κανονίσουν ποιος 
εργολάβος θα πάρει τη δουλειά», 
σχολιάζει με νόημα ο κ. Τσούνης.

ΓΓΧ.
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

622.83 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΕ ΛΕΣΒΟ - ΕΥΒΟΙΑ
Αλλοι δύο νεκροί 
περιμενονιαε το ΕΚΑΒ
Σ. 44
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Σ
ε αγώνα δρόμου επίσπευσης 
των μέτρων ενίσχυσης του 
ΕΚΑΒ επιδίδεται η ηγεσία 
του υπουργείου Υγείας, καθώς πλη

θαίνουν τα θύματα των ελλείψεων 
του Κέντρου. Τις τελευταίες 48 ώρες 
στη λίστα προστέθηκαν δύο ακόμη 
περιστατικά ανθρώπων που έχα
σαν τη ζωή τους περιμένοντας το 
ασθενοφόρο, ενώ Κατεπείγουσα 
Διοικητική Εξέταση έχει διαταχθεί 
για τον θάνατο ενός ακόμη 52χρο- 
νου στο Περιστέρι.

Το... ντόμινο καταγγελιών για 
καθυστερήσεις που κοστίζουν ζωές 
εξαιτίας της υποστελέχωσης του 
ΕΚΑΒ έχει δημιουργήσει άλλωστε 
ασφυκτικές συνθήκες στην οδό 
Αριστοτέλους, επιταχύνοντας την 
εφαρμογή των όσων ορίζει η σχε
τική ΠΝΠ, που δημοσιεύτηκε μόλις 
την Τετάρτη το πρωί. Στο πλαίσιο 
αυτό, ξεκινά σταδιακά η ταχύρρυθ
μη εκπαίδευση 199 ατόμων των 
Ενόπλων Δυνάμεων και της Πυρο
σβεστικής, που θα αναλάβουν ως 
μέλη πληρωμάτων. Το ίδιο σχέδιο 
προβλέπει την άμεση ανάληψη 
υπηρεσίας σε 61 τουριστικές, νη
σιωτικές και δυσπρόσιτες περιο
χές της χώρας, σε μια προσπάθεια 
να εξασφαλιστεί 24ωρη κάλυψη 
σε ολόκληρη την επικράτεια με 
τουλάχιστον ένα ασθενοφόρο. Σε 
εκείνες τις γεωγραφικές περιοχές 
όπου υπάρχει διαθέσιμο και δεύ
τερο όχημα αλλά δεν επαρκεί το 
προσωπικό, στόχος είναι η άμεση 
ενεργοποίησή του, ώστε να εντα
χθεί στο δυναμικό της επείγουσας 
προνοσοκομειακής βοήθειας.

Ομάδα από 250 
δικυκλιστέβ διασώστεβ
Επιπρόσθετα, όμως, όπως ανα
κοίνωσε κατά τις προγραμματικές 
δηλώσεις του ο Πρωθυπουργός, 
εντός των επόμενων εβδομάδων 
θα συγκροτηθεί ομάδα από 250 
δικυκλιστές διασώστες, που θα 
προηγούνται των ασθενοφόρων, 
προσφέροντας έτσι πρώτες βο
ήθειες, ενώ δρομολογείται και η 
«μίσθωση από το εξωτερικό ελα
φρών ελικοπτέρων για διασώσεις 
σε δύσβατες περιοχές». Ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης, δε, έθεσε ως στόχο 
την ανταπόκριση του ΕΚΑΒ σε 7-15

Αγώνας δρόμου 
για mv ενίσχυση 

ίου ΕΚΑΒ
Οι καταγγελίες για καθυστερήσεις 

που κοστίζουν ζωές εξαιτίας της υποστελέχωσης 
έχουν δημιουργήσει ασφυκτικές συνθήκες, 

επιταχύνοντας την εφαρμογή των όσων 
ορίζει η σχετική ΠΝΠ

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

λεπτά σε αστικές και ημιαστικές 
περιοχές. Εξάλλου, όπως είχε επι- 
σημάνει λίγες ώρες νωρίτερα και ο 
κυβερνητικός εκπρόσωπος Παύλος 
Μαρινάκης, η λύση των μεικτών 
πληρωμάτων είναι προσωρινή και 
δεν υποκαθιστά τις μόνιμες. «Εδώ 
η πολιτική μας χωρίζεται σε δύο 
άξονες. Στις άμεσες παρεμβάσεις, 
όπως η ΠΝΠ, και στις μόνιμες που 
ισχύουν στο ακέραιο. Το χρονοδιά
γραμμα είναι άμεσο και θα γίνουν 
όλα το ταχύτερο δυνατό», δήλωσε 
χαρακτηριστικά.

Εν τω μεταξύ, για το κρίσιμο αυ
τό θέμα πραγματοποιήθηκε χθες 
νέα σύσκεψη υπό την ηγεσία του 
υπουργείου Υγείας, με τη διοίκηση 
του ΕΚΑΒ και τους διοικητές των 
επτά Υγειονομικών Περιφερειών 
(ΥΠΕ) της χώρας, σχεδιάζοντας ένα 
νέο μοντέλο συντονισμού σε καθη
μερινή βάση, ώστε οι ελλείψεις κατά 
το δυνατόν να αλληλοκαλύπτονται.

Οι απώλειες ανθρώπινων ζωών 
μαρτυρούν, πάντως, πως δεν υπάρ
χουν περιθώρια για επιπλέον πί
στωση χρόνου. Οπως έγινε γνωστό, 
ένας 76χρονος άνδρας άφησε την 
τελευταία του πνοή την Τετάρτη 
στην Εύβοια, με τις πληροφορίες να 
αναφέρουν ότι δεν υπήρχε διαθέσι
μος οδηγός για το ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ, με αποτέλεσμα να εκπνεύσει 
καθ’ οδόν με ιδιωτικό μέσο προς 
το νοσοκομείο. Και ενώ δεν είχε 
συμπληρωθεί ούτε καν ένα 24ωρο, 
ο δήμαρχος Διρφύων - Μεσσαπί- 
ων Γιώργος Ψαθάς προχώρησε σε 
μία ακόμη καταγγελία στα τοπικά 
Μέσα χθες, σημειώνοντας πως 
αναγκάστηκε ο ίδιος να διακομίσει 
«πρώην παίκτη του Πανιωνίου με 
εγκεφαλικό επεισόδιο στο Κέντρο 
Υγείας Ψαχνών, μαζί με γιατρό της 
περιοχής».

Γυναίκα πέθανε σε 
παραλία ms Λέσβου
Εν τω μεταξύ, η Κομματική Οργά
νωση Βάσης (ΚΟΒ) Υγείας Λέσβου

I Επιταχύνονται οι διαδικασίεε 
ενίσχυσηε του ΕΚΑΒ, καθώε 
πληθαίνουν τα θύματα

Ξεκινά σταδιακά 
η ταχύρρυθμη εκπαίδευση 
199 ατόμων των Ενόπλων 
Δυνάμεων και 
Tns Πυροσβεστικήε, 
που θα αναλάΒουν 
ois μέλη πληρωμάτων

του ΚΚΕ καταγγέλλει πως χθες άλλη 
μία γυναίκα άφησε την τελευταία 
της πνοή περιμένοντας ασθενοφό
ρο, αυτήν τη φορά στην παραλία 
Γαββαθά Λέσβου. Μάλιστα, στη 
σχετική ανακοίνωση υπογραμμί
ζεται πως εκτός από την ενίσχυση 
του ΕΚΑΒ είναι αναγκαία «η δη
μιουργία ή και επαναλειτουργία 
των Κέντρων Εφημέρευσης με 
νοσηλευτές, γιατρούς, διασώστες 
σε απομακρυσμένα σημεία, όπως 
Ερεσός, Μόλυβος, Μανταμάδος 
(μέχρι τη λειτουργία του ΚΥ)».

Ωστόσο, όπως διαπιστώνεται 
στην πράξη, «αρρυθμίες» παρα
τηρούνται και στην Αττική έπειτα 
από τον θάνατο ασθενούς στο Πε
ριστέρι, ο οποίος υπέστη καρδιακό 
επεισόδιο τα ξημερώματα του περα
σμένου Σαββάτου. Παρότι, όμως, δι
έμενε πολύ κοντά στο Νοσοκομείο 
«Αττικόν», οι συγγενείς του ανα
γκάστηκαν να τον μεταφέρουν σε 
ιδιωτική κλινική, όπου και απεβίω- 
σε, αφενός γιατί το νοσοκομείο δεν 
εφημέρευε και αφετέρου επειδή το 
ασθενοφόρο θα καθυστερούσε. Για 
το εν λόγω περιστατικό το Κέντρο 
εξέδωσε ανακοίνωση, στην οποία 
αναφέρεται πως «τη συγκεκριμένη 
χρονική στιγμή όλα τα παρακείμε
να στο σημείο ασθενοφόρα ήταν 
απασχολημένα σε άλλα επείγοντα 
περιστατικά. Το σήμα για το περι
στατικό διαβιβάστηκε στο πρώτο 
άμεσα διαθέσιμο ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ 47 λεπτά μετά την κλήση, 
ενώ παράλληλα πραγματοποιήθηκε 
τηλεφωνική επικοινωνία από ιατρό 
του Συντονιστικού Κέντρου των 
ασθενοφόρων για την επιβεβαίωση 
της κατάστασης του ασθενούς». Για 
το θέμα έχει διαταχθεί Κατεπείγου
σα Διοικητική Ερευνα.
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